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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

PIVOT SULAMADA 
DA ÜRETEN ŞEHIRIZ

‘KONYA MODELI’NI 
DÜNYAYA ANLATIYOR

Çin’de dünya belediyelerine hitap eden, Birleşmiş 
Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya Teşkilatı ve Büyük-
şehir Belediye Başkanı Altay Konya Modeli belediye-

cilik anlayışını tüm dünyaya anlattıklarını söyledi.  
n HABERİ SAYFA 3'TE

Geniş tarım arazilerinin sulanmasında insan gücünü 
aza indiren ve sulama işlemini kolaylaştıran pivot 

sulama sistemi, Konya’da yaygınlaşmaya başlarken, 
Konya sistemin üretiminde de önemli bir noktada. 

n HABERİ SAYFA 7'DE

DEVA Partisi’nin ardından Saadet Partisi’nden de se-
çim açıklaması geldi. Saadet Partisi Konya İl Başkanı 
Hüseyin Saydam, “Saadet Partisi olarak Konya’mızda 
kendi bayrağımız ve logomuzla seçimlere gireceğiz” 

dedi.  n HABERİ SAYFA 8'DE

SAADET DE KENDI 
LOGOSUYLA GIRECEK

Köklü çözüm istiyoruz!

Sağlıkta şiddetle ilgili açıklama yapan Konya Aile 
Hekimliği Etkinlik Derneği Genel Sekreteri ve Aile 
Hekimi Dr. Tuğrul Kadir Dündar, sağlıkta şiddette 

artık kınama değil çözüm istediklerini belirtti. 
   n HABERİ SAYFA 5'TE

MAZLUMUN AHI TUTACAK!

Hz. Mevlana’nın 750. Vuslat Yıldönümü Etkinlikleri şehirdeki hareketliliği artırdı. Bu 
hareketlilikten az da olsa esnaf da nasipleniyor. Esnafın beklentisi ise daha fazla tanıtım 

ESNAFA KATKI SAĞLAR
Konya Bakırcılar Odası Başkanı 

İbrahim Işık da, etkinliklerin 
esnafa katkı sağlayacağını be-
lirterek, “Esnafımız bu sayede 
ekonomik olarak bir hareket 
yaşayacaktır. Bunun yanında 

şehrimizin tanıtımına her yönüy-
le katkı yapacak törenler için 

şehrimize gelenler, dönüşlerin-
de eşine ve dostuna bir hediye 
veya başka bir şey alarak esna-
fımıza bir hareket getirecektir” 

dedi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

DAHA İYİ OLABİLİRDİ!
Hazreti Mevlana'nın vuslata 
erişmesinin 750. yıl dönü-

münde Konya başta olmak 
üzere birçok yerde etkinlikler 
düzenleniyor. Şeb-i Arus hafta-
sının gelmesine az bir zaman 
kala Konyalı esnaflar kollarını 
sıvamış, hazırlıklarını yapmıştı. 
Şehirdeki hareketliliğin az da 

olsa kendilerine yansıdığını bil-
diren esnaf, etkinliklerin daha 

iyi tanıtılmasıyla daha fazla 
turist çekilebileceğini söylüyor. 

Balıklı Silah’tan
büyük başarı

İlkleri yaptı, 
yivliye geçti 

Balıklı Silah Sanayi, son tekno-
loji ve alanında uzman kadrosu 
ile güven ve kaliteyi yakalaya-
rak başarılı çalışmalara imza 
atmaya devam ediyor. 
n HABERİ SAYFA 2'DE

Türkiye’de ilk şarjörlü av 
tüfeğini üreten Bora Arms, 
şimdi de yaptığı Ar-Ge sonucu 
geliştirdiği yivli silahla pazara 
girmeye hazırlanıyor. Bora, yivli 
konusunda da oldukça iddialı.
n HABERİ SAYFA 2'DE

Bektaş: Engelli 
aylıkları yükseltilsin
n HABERİ SAYFA 3'TE

Hem Meram hem 
Karatay sergi açtı
n HABERİ SAYFA 4'TE

Doğalgaz abone 
sayısında 5.’yiz
n HABERİ SAYFA 6'DA

İsrail’in Gazze Şeridi'ne saldırılarında 7 bin 112’si çocuk, 
4 bin 885’i kadın olmak üzere 17 bin 177 Filistinli öldü. 

Enkaz altında binlerce ölü olduğu bildiriliyor. İsrail 
ordusu halkın sığındığı hastane ve eğitim kurumlarını 

hedef alarak sivil altyapıyı tahrip ederken, karadan işgal 
sürecinde 91 askeri öldü. n HABERİ SAYFA 10'DA

Dünyadan gelen ateşkes çağrılarına rağmen İsrail, 
Gazze Şeridi’ndeki saldırılarını sürdürüyor. Gazze Şe-
ridi’nin kuzeyinin yanı sıra güneyindeki Han Yunus'a 
kara saldırısı başlatan İsrail ordusu, bölgeye yönelik 

hava saldırılarını da artırdı. İsrail bu kez de Han Yunus 
kentindeki Filistin Kızılayı merkezi çevresini vurdu.



Üzümlü’de bulunan Balıklı 
Silah Sanayi, sektörde kaliteli 
ürünleri ile dünyanın gözde fir-
maları arasındaki yerini almış 
durumda. Tabanca ve av tüfeği 
üretimiyle adından söz ettiren 
Balıklı Silah, 9x19 mm ve 45 
ACP tabancaları ile yenilikleri-
ni sürdürüyor. Süper Poze, Yarı 
Otomatik, Şarjörlü, Tek Kırma 
ve Pompalı gibi klasik av tü-
feklerinde kendini ispatlayan 
Balıklı Silah, yeni model yivli 
av tüfeklerinde de üretime baş-
ladı. 

Ar-Ge çalışmalarına hız kes-
meden devam eden Balıklı Si-
lah, yeni makineli tabancası ile 
sektörde daha geniş bir kitleye 

ulaşmayı ve yivli pozeleri gibi 
yeni model makinelide de farkı-
nı göstermeyi hedefliyor. Balık-
lı Silah Sanayi Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Balıklı, dünya-
nın önemli silahçılık merkezle-
rinden Üzümlü'de 2004 yılında 
üretime başladıklarını söyle-
di. Kaliteli ürünler üretmek ve 
müşteri memnuniyetinin yanı 
sıra iş ortakları ile uzun vade-
li ilişkiler geliştirdiklerini ifade 
eden Balıklı, yeni ürünler ile 
sektörde yenilikleri sürdürdük-
lerini ifade etti.

KALİTE VE YENİLİKÇİ ANLAYIŞ
Yeni ürünler arasında 9x19 

mm ve 45 ACP YANI SIRA, 
YENİ SPORT VE TAKTİK MO-

DEL tabancaların da bulun-
duğunu söyleyen Balıklı, “Bu 
ürünlerimiz, kalitemiz ve yeni-
likçi yaklaşımımızın birer yan-
sımasıdır. Kendimizi tabanca 

konusunda her geçen gün daha 
da geliştiriyoruz. Gelişmiş tek-
noloji ve eğitimli personelimiz 
sayesinde sürekli olarak yeni 
tasarımlar, renkler ve desen-

lerle zenginleşen ürün yelpaze-
mizle her zevke uygun çözüm-
ler sunmaya devam ediyoruz. 
Müşterilerimize ve iş ortakları-
mıza sağladığımız kalite ve ye-

nilikçi yaklaşımımızı, gelecekte 
de sürdürmeyi taahhüt ediyo-
ruz” diye konuştu.

AR-GE VAZGEÇİLMEZİMİZ
Balıklı Silah Sanayi’nin kısa 

sürede güveni ve kaliteyi aynı 
anda yakalama başarısını elde 
ettiğini vurgulayan Balıklı, 
“Şirket gelişim planlamasında 
en önemli öncelik, kurumsal 
ilişkilerimize ve müşteri mem-
nuniyeti faaliyetlerimize veril-
mektedir. Bu anlamda sürekli 
kendini yenileyen ve Ar-Ge’ye 
önem veren uzman personeli-
miz ile yeniliklere imza atma-
ya devam edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.
n ABDULLAH AKİF SOLAK

Türkiye’nin silah sanayin-
deki önemli bölgelerinden olan 
Üzümlü’de oldukça profesyonel 
üretimler yapılıyor. Bu firma-
lardan biri de Bora Silah Sanayi. 
2004 yılında kurulan Bora Silah 
Sanayi’nin sektördeki geçmişi 
ise oldukça eski. 1970’li yıllar-
dan buyana sektörde yer alan 
Bora Silah Sanayi, Türkiye’nin 
ilk av tüfeği imal eden firmaları 
arasında yer alıyor. Uzun yıllar-
dır edindiği tecrübeleri bugün 
sektörde profesyonel bir şekil-
de uygulamayı sürdüren firma, 
10’dan fazla ülkeye ihracat ya-
pıyor. 

İLK ŞARJÖRLÜ AV TÜFEĞİ İMAL 
EDEN FİRMA

Bora Arms Yönetim Kuru-
lu Başkanı Mehmet Demirel, 
çalışmaları hakkında bilgiler 
verdi. Bora’nın Türkiye’deki ilk 
şarjörlü av tüfeği imal eden fir-
ma olduğunu belirten Demirel, 
şunları kaydetti, “Firmamız; 
TSE, SAAMI ve CIP standart-
larına uyumlu olarak üretim 
yapan Bora Silah Sanayi, AR15 
modelinde 12 kalibre Bora 
BR99 adıyla Türkiye'deki ilk 
şarjörlü av tüfeğini imal ede-
rek uluslararası pazarlarda üne 
kavuşmuştur. Daha sonrasında 
aynı modelin 20 ve 36 kalib-
re versiyonunu da imal ederek 
Türkiye'de bu alanda Silah ve 
Savunma Sanayiine öncülük 
ettik. Uluslararası pazarlarda 
Amerika, Kanada, İngiltere ve 
Almanya gibi gelişmiş ülkeler-
deki testlerden geçerek kalite 
standartlarına uygunluk gös-

tererek çok sayıda ülkeye silah 

ihraç ediyoruz. Ağırlıklı olarak 
ABD pazarına ihracatımız var. 
Güney Afrika ve Asya pazarına 
açılmak için de çalışmalar yürü-
tüyoruz.”  

AR-GE’YE BÜYÜK ÖNEM 
VERİYOR

Yenilikleri takip etmek, tek-
nolojik ürünler üretmek ve yeni 
modeller ortaya koymak adına 
Ar-Ge’ye önem verdiklerinin 
altını çizen Demirel, “Global 
pazarlardaki artan talebi karşı-
lamak ve kalite standartlarında 
üretim yapmak için Ar-Ge'ye 

yoğun yatırım yaparak müşte-
rilerimize yenilikçi ürünler sun-
maya çalışmaktayız.

 Müşterilerimizin beklenti-
lerini karşılamak için ağırlıklı 
olarak tüm üretim işlemlerini, 
metal işleme, plastik enjeksi-
yon ve tüm montaj süreçlerini 
fabrikamızda gerçekleştirerek 
satış sonrası hizmetlerde yüzde 
100 etkin destek vermekteyiz” 
diyor. 

YÜKSEK STANDART 
Bora Arms’ın evrensel silah 

standartlarına uygun üretim 
yaptığını dile getiren Demirel, 
“Bora Arms yarım asra yakın 
tecrübesi sayesinde mükemmel 
performans sergileyen av silah-
ları üretmektedir. Bora Arms 
kalitesinden ödün vermemek 
için üretimin her safhasında 
ürünlerini test etmektedir. Ay-
rıca, Milli Savunma Bakanlığı 
tarafından yapılan denetimler 
sonucunda tesis güvenlik bel-
gesi ve üretim izin belgesi al-
mış bulunuyoruz” diye konuştu. 

YENİ ÜRÜN 2024’TE 
PAZARDA OLACAK

12 mm, 20 mm, 36 mm ol-
mak üzere 3 farklı kalibrede av 
tüfeği üretimi yaptıklarını Ar-
Ge sonucu yeni ürünler de ge-
liştirdiklerini vurgulayan Demi-
rel, şu bilgileri verdi, “Bu yıl 9 
mm kalibresinde iki farklı ürün 
üzerinde Ar-Ge yapıyoruz. İn-
şallah bu ürünlerimiz 2024 yılı 
Ocak ayında pazardaki yerini 
alacak. Bu yeni ürünümüz yivli 
av tüfeği olacak.”
n ABDULLAH AKİF SOLAK 

2 9 ARALIK 2023HABER

Türkiye’de ilk şarjörlü av tüfeğini üreten Bora Arms, şimdi de yaptığı Ar-Ge sonucu ge-
liştirdiği yivli silahla pazara girmeye hazırlanıyor. Bora, yivli konusunda da oldukça iddialı 

İlkleri yaptı, şimdi 
de yivliye geçti

Balıklı Silah Sanayi, son teknoloji ve alanında uzman kadrosu ile güven ve kaliteyi yakalayarak başarılı çalışmalara imza atmaya devam 
ediyor. Balıklı Silah Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Balıklı, Kendimizi tabanca konusunda her geçen gün daha da geliştiriyoruz” dedi 

Balıklı silah kendini ispatladı

Mehmet Demirel



Birleşmiş Kentler ve Ye-
rel Yönetimler Dünya Teşkilatı 
(UCLG) Başkanı ve Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, UCLG ve Metro-
polis tarafından Çin’de düzen-
lenen Belediye Başkanları Kü-
resel Forumu ve 6. Uluslararası 
Guangzhou Kentsel İnovasyon 
Ödül Töreni’ne katıldı.

Çin’in Guangzhou şehrinde 
dünyanın birçok bölgesinden 
belediye başkanlarının ve yerel 
yöneticilerin katıldığı forumda 
dünya belediyelerine hitap eden 
Başkan Altay, Küresel Belediye 
Başkanları Forumunun; "Yüksek 
Kaliteli Kalkınma: Kentsel İno-
vasyon ve İş birliği" temasının 
başlatılan hareketin değerleri ve 
eylemleriyle bire bir örtüştüğü-
nü söyledi.
“İHTİYACIMIZ OLAN AKILLI ŞEHİRLER 

VE BÖLGELER, YALNIZCA 
GÜÇLENDİRİLMİŞ VATANDAŞ 

KATILIMI İLE MÜMKÜN OLACAKTIR”
Yerel ve bölgesel yönetimler 

olarak; bilimsel, teknolojik ve 
dijital yeniliklere yönelik, insan 
ve gezegen merkezli yaklaşımla-
rı teşvik etmek için ideal bir ko-
numda olduklarının altını çizen 
Başkan Altay konuşmasına şu 
sözlerle devam etti: “Bu neden-
le küresel sorunların çözümleri, 
yerel bilgi birikimine dayan-
malı ve toplumlarımızın ihtiyaç 
ve isteklerini karşılamalıdır. Bu 
kapsamda önümüzdeki dönem-
de, yönetişim ve mevzuat alan-
larında önemli reformlara olan 
ihtiyacımız artacaktır. Özellikle, 

özel sektörle yeni iş birliklerinin 
kurulması ve yapay zeka odaklı 
yeni kamu platformlarının oluş-
turulması gündemlerimizin ana 
maddelerini oluşturacaktır. Diji-
tal teknolojilerin artık bir meta 
olarak değil; herkesin ortak kul-
lanımına açık kamusal envante-
rin bir parçası olarak görülme-
sini sağlamamız gerekmektedir. 
İhtiyacımız olan akıllı şehirler ve 
bölgeler, yalnızca güçlendirilmiş 
vatandaş katılımı ile mümkün 
olacaktır.”

“GUANGZHOU ÖDÜLLERİ TÜM 
ŞEHİRLERE İLHAM VERECEK”
Başkan Altay, UCLG ola-

rak Metropolis bölge teşkilatı 
ile birlikte, başlangıcından bu 
yana Guangzhou Ödülü’nün bir 
parçası olduklarını vurgulaya-
rak şunları kaydetti: “Bu ödülün 
paydaşlarından biri olmamızın 
nedeni, yenilikçi yerel yönetişi-
me olan bağlılığımızdır. UCLG 
olarak bizler bu ödülün; kent-
sel inovasyonun önemine iliş-
kin farkındalığı arttıracak, tüm 

şehirlere ilham verecek nite-
likte yenilikçi uygulamalar ge-
liştirmemize olanak sağlayacak 
ve inovasyonu yerel düzeydeki 
kamu diplomasisinin temel da-
yanağı olarak konumlandıra-
cak ruhuna her zaman inandık. 
Guangzhou Ödülü’nün yerel ve 
bölgesel yönetimlerin yenilik-
çi yönlerini teşvik etme ve ön 
plana çıkarmada kritik bir ödül 
olduğuna henüz ilk senesinde 
inanmıştık. Bu inancımızı halen 
korumaktayız. Bu ödül, yerel 
topluluklara hem teknolojik hem 
de sosyal bağlamda karşılıklı 
öğrenme ve tecrübe paylaşımı 
fırsatı sunmaktadır. Guangzhou 
Ödülü’nün; aşağıdan yukarıya 
yenilik yaratma ve bu yenilik-
leri yerel bir olgu olarak güven-
ce altına alma konusuna büyük 
katkı sunacaktır. Bu buluşmanın 
dünyamız ve şehirlerimiz için 
en güzel sonuçları beraberinde 
getireceğine yürekten inanıyo-
rum” sözleriyle konuşmasını ta-
mamladı.

“HER PLATFORMDA ‘KONYA MODELİ 
BELEDİYECİLİK’ 

ANLAYIŞIMIZI DÜNYAYA 
ANLATIYORUZ”

Forum sonrası değerlendir-
mede bulunan Başkan Altay, 
şunları kaydetti: “Bu buluşma-
nın dünyamız ve şehirlerimiz 
için en güzel sonuçları bera-
berinde getireceğine yürekten 
inanıyorum. UCLG, Metropolis 
Teşkilatı ve Guangzhou Beledi-
yesi ile birlikte her yıl düzenli 
olarak verdiğimiz Guangzhou 
Şehir Ödüllerinin 11.’sinin tö-
renini gerçekleştirdik. Ödül alan 
belediyelerimize ödüllerini tak-
dim ettik. Konya Büyükşehir Be-
lediyesi olarak ve Dünya Beledi-
yeler Birliği Başkanı olarak her 
platformda Konya Modeli Bele-
diyecilik anlayışımızı, AK Parti 
belediyeciliğini ve Türkiye’nin 
görüşlerini dünyaya anlatmaya 
çalışıyoruz. Konya’yı her yerde 
temsil etme gayretimiz aralıksız 
devam ediyor.” Dünya Belediye-
ler Birliği Başkanı ve Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Belediye Başkan-
ları Küresel Forumu kapsamın-
da Çin medyasına mülakat ver-
di. Başkan Altay, 6. Uluslararası 
Guangzhou Kentsel İnnovasyon 
Ödül Töreni’nde de Kolombi-
ya’nın başkenti Bogota Bele-
diye Başkanı Claudia Lopez’e 
de şehircilik alanındaki başarılı 
çalışmalarından dolayı ödülünü 
takdim ederek ödül alan beledi-
yeleri tebrik etti.
n HABER MERKEZİ 
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      Gece Gündüz
Konya                     6°C      11°C

Karaman               6°C 13°C 

Aksaray                 7°C   10°C
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Hasan Ekici

‘Konya için ortak hareket edebiliriz’ Bektaş: Engelli aylıkları yükseltilsin
Cumhuriyet Halk Partisi 

(CHP) Konya Milletvekili Barış 
Bektaş, İçişleri Bakanı Ali Yer-
likaya'yı ziyaret ederek hem 
başarı dileklerini sundu hem 
de Konya ve Konyalıların so-
runları hakkında İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya'yla bilgi alışveri-
şinde bulundu. Ziyarete ilişkin 
konuşan Bektaş şunları söyle-
di: "Konya Milletvekili olarak 
Konya için, Konyalılar için her 
konuda adım atmak benim asli 
görevimdir. Sayın Ali Yerlikaya 
da bir Konyalı olarak, Konya 
için çalışmaları olacak bir kişi. 
Bu bağlamda hem hemşehri-
mize başarı dileklerimi sundum 
hem de Konya'nın sorunları 
üzerine bir sohbet gerçekleştir-
me imkanım oldu. Hangi par-
tinin mensubu olursak olalım, 

Konyalı siyasiler olarak kenti-
miz için ortak adım atmalıyız, 
ben daha önce de bu konuda 
çağrı yapmıştım. Çağrımı bu 
vesileyle yenilemek istiyorum; 

Konya'nın her görüşten siya-
sileri olarak, Konya için ortak 
hareket edebilmeliyiz. Ben bu 
sorumluluğa hazırım.”
n HABER MERKEZİ

CHP Konya Milletvekili ve 
Anayasa Komisyonu Üyesi Barış 
Bektaş engelli aylığı ve Konyaspor 
Stadyumundaki sorunu meclise 
taşıyarak, Engelli vatandaşlarımı-
zın aylıkları insan onuruna yaraşır 
bir seviyeye yükseltilmelidir. Bu-
nun yanında tüm stadyumların 
engelli dostu olarak restore edil-
mesi gereklidir” diye konuştu.

TBMM’sindeki konuşmasının 
devamında Barış Bektaş şunları 
dile getirdi: “Sayın Başkan, de-
ğerli milletvekilleri; hâlihazırda 
engelli yurttaşlarımızın engelli 
aylığı, yüzde 40 ila 69 arası engel-
li olanlar için 1.874 TL, yüzde 70 
ve üzeri engelli olanlar için 2.811 
TL şeklindedir. Engelli vatandaş-
larımızın aylıkları insan onuruna 
yaraşır bir seviyeye yükseltilme-
lidir. Ayrıca, engelli aylığına bağ-

lanması için uygulanan hane gelir 
testinin kişi gelir testi olarak revi-
ze edilmesi de engelli yurttaşla-
rımızın talebidir. Engelliler Günü 
nedeniyle görüştüğüm yurttaşla-

rımızın bir sorununu da paylaş-
mak istiyorum. Konya Stadyu-
mu'nda engelli yurttaşlarımız için 
bir tribün olmaması mağduriyet 
yaratmaktadır.” n HABER MERKEZİ

Barış Bektaş

Çin’de dünya belediyelerine hitap eden, Birleşmiş Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya Teşkilatı ve Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Altay Konya Modeli belediyecilik anlayışını tüm dünyaya anlattıklarını söyledi

‘Konya Modeli’ni 
dünyaya anlatıyoruz’

Gelecek Partisi Konya Mil-
letvekili Hasan Ekici, TBMM’de 
görüşülmekte olan Torba Kanun 
tasarısındaki Katma Değer Vergi-
si düzenlemelerini eleştirdi.  Ekici, 
Meclis Genel Kurulunda yaptığı 
konuşmada, “KDV Kanunu’nda ya-
pılan değişiklikler mükelleflerin ve 
mali müşavirlerin iş yükünü artıra-
cak ve KDV iade süreçlerini yavaş-
latacaktır. KDV tevkifatı yapan mü-
kellefler cezalandırılmaktadır” dedi.

Gelecek Partisi Konya Millet-
vekili Hasan Ekici, TBMM’de gö-
rüşülmekte olan Torba Kanun ta-
sarısındaki Katma Değer Vergisi 
düzenlemelerini eleştirdi. TBMM 
genel kurulunda konuşan Hasan 
Ekici, yapılacak değişiklikle hem 
mükelleflerin hem de mali müşa-
virlerin yükünün artacağını söyledi. 
“YAPILMAK İSTENEN DÜZENLEME 

KDV SİSTEMATİĞİNE AYKIRI”
Daha önce yargının iptal ettiği 

bir düzenlemeyi Kanuni düzenleme 
yaparak ısrarla yeniden gündeme 
getirmenin yanlış olduğunu ifade 
eden Hasan Ekici, şunları söyledi: 
“Torba Kanun tasarısıyla KDV Ka-
nunu’nun tevkif edilen KDV’nin 
indirimini, beyan süresini ve ödeme 
zamanını düzenleyen hükümlerin-
de değişiklik yapılmaktadır. Yapılan 
değişiklikle KDV tevkifatı yapmakla 
sorumlu olan mükelleflerin KDV 
indiriminden faydalanabilmeleri 
için tevkif ettikleri KDV’yi vergi da-
iresine ödeme şartı getirilmektedir. 
Bu düzenleme ile KDV tevkifatı 
yapmakla sorumlu olan mükellefler 
tevkif ettikleri KDV’yi vergi dairesi-
ne ödemedikleri sürece indirimden 
faydalanamayacaklar. Daha önce 
Yargının iptal ettiği bir düzenle-
meyi Kanuni düzenleme yapmak 
suretiyle ısrarla yeniden gündeme 
getirmek son derece yanlış bir ba-
kış açısıdır. Çünkü yapılmak istenen 
düzenleme Katma Değer Vergisi 
Kanunu’nun hem genel sistemati-
ğine hem de KDV iade sistematiği-
nin özüne aykırıdır.”

“MÜKELLEFLER ARASINDA 
EŞİTSİZLİĞE NEDEN OLUR”

“Mükelleflerin kendilerine yapı-
lan teslim ve hizmetler dolayısıyla 
düzenlenen faturalarda gösterilen 
KDV’yi vergiye tabi işlemler üze-
rinden hesaplanan KDV’den indi-
rebilecekleri 29’uncu maddenin (a) 
bendinde açıkça düzenlenmiştir” 
diyen Ekici, açıklamalarını şöyle 
sürdürdü: “Buna bir istisna getir-

meye çalışmak KDV sistematiğini 
bozacak, mükellefler arasında eşit-
sizliğe ve haksızlığa neden olacak-
tır. Tevkifat yapan alıcının beyan 
etmesine rağmen ödeme güçlüğü 
ya da likidite sıkıntısı gibi nedenler-
le daha sonra ödeyebileceği KDV’yi 
indirim konusu yapamaması kabul 
edilemez. Bu durum mükellefler 
arası eşitsizliğe sebep olacaktır. 
Gelir İdaresi Başkanlığı tarafından 
belirlenmiş alıcı kapsamına alınan 
mükelleflere büyük bir iş yükü ve 
mali zorluk getirilmiş olacaktır. KDV 
tevkifatı yapan mükellefler adeta 
cezalandırılacaktır. Ayrıca yapılan 
düzenleme muhasebe işlem süreç-
leri ile beyanname hazırlama süreç-
lerini de olumsuz etkileyecektir. Ya-
pılan değişiklik meslek mensupları 
tarafından her tevkifata ait ödeme 
işlemlerini de ayrı ayrı takip etmesi 
yükümlülüğünü doğuracaktır. Mu-
hasebe meslek camiamızın zaten 
yoğun olan iş yükünde ciddi bir artı-
şa da yol açacaktır.”
“1 NO’LU KDV BEYANNAMESİ VERİL-

MEDEN 2. 
NO’LU KDV BEYANNAMESİNİN 
VERİLMESİ SORUN YARATIR”
1 No’lu KDV beyannamesinin 

verilmeden 2 no’lu KDV beyanne-
mesinin verilesinin uygulamada 
sorunlar yaratacağının altını çizen 
Ekici, “Yapılan bir diğer değişiklikle 
2 No’lu KDV beyannamesinin ve-
rilme süresi 9 gün öne çekilmek-
tedir. 1 No’lu KDV beyannamesi 
verilmeden 2. No’lu KDV beyan-
namesinin verilmesi uygulamada 
sorunlar yaratacaktır. Mükellefler 
ve meslek mensupları bir KDV 
dönemine ilişkin işlemleri topluca 
ele almaktadırlar. Kayıtlarını birlik-
te kontrol etmekte ve beyanlarını 
buna göre hazırlamaktadırlar. 1 ve 
2 No’lu KDV beyannameleri aynı 
anda hazırlanmaktadır. Bu açıdan 
bakıldığında önerilen düzenleme 
her ne kadar 2 No.lu KDV beyanna-
meleri için gibi gözükse de aslında 
1 No.lu KDV beyannamelerinin öne 
alınması niteliğini taşımaktadır. Bu 
durum, belgeleri toplamak, gerekli 
yasal kayıtları ve mutabakatları ya-
parak beyannameleri hazırlamak 
durumunda olan meslek mensup-
larının ve mükelleflerin 9 günlük 
zaman kaybı anlamına gelecektir. 
Beyanname verme süreçlerini ak-
satabilecek bir sonuca yol açacaktır” 
şeklinde konuştu.
 n HABER MERKEZİ

Milletvekili Ekici’den 
KDV düzenlemesine tepki
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Yüzlerce yıldır hoşgörü ve ba-
rışın sembolü olan Hazreti Mev-
lana'nın öldüğü gece Mevlevilikte 
Şeb-i Arus olarak kabul ediliyor. 
Hazreti Mevlana'nın vuslata eriş-
mesinin 750. yıl dönümünde 
Konya başta olmak üzere birçok 
yerde etkinlikler düzenleniyor. 
Şeb-i Arus haftasının gelmesine 
az bir zaman kala Konyalı esnaf-
lar kollarını sıvamış, hazırlıkla-
rını yapmıştı. Şimdi ise yerli ve 
yabancı turistler Hazreti Mevla-
na’nın huzuruna çıkmak ve Şe-
b-i Arus törenlerine katılmak için 
Konya’ya geldi. Bu duruma en çok 
esnaflar sevindi. Konyalı esnaflar 
yoğunluklarının başladığını belir-
terek Şeb-i Arus tanıtımının daha 
fazla yapılması gerektiğinin de al-
tını çizdi. 

TAM ANLAMIYLA YOĞUNLUK 
YAŞANDI DEMEK İÇİN ERKEN 
Mevlana Çarşısı Genç Ortak-

lar esnafı Mehmet Doğan, Şeb-i 
Arus’un ilk günlerinde müşteri 
hareketliliğinin biraz olsun baş-

ladığını belirterek işlerinde daha 
fazla yoğunluk olacağını umut 
ettiğini söyledi. Doğan, “Dünya 
genelinde ekonomik kriz olduğu 
için çok fazla insanın akın etme 
gibi bir durumu olmadı. Ama be-
lediyelerimiz elinden geleni ya-
pıyorlar. İmkanı olan ve Konya’yı 
merak eden insanlar Şeb-i Arus 
törenleri için burayı ziyaret edi-
yor. Bunun yanı sıra şu an Şeb-i 
Arus için tam anlamıyla bir yo-
ğunluk oldu veya olmadı demek 
yanlış olur. İlerleyen günlere ba-
kacağız” diye konuştu. 

HAZRETİ MEVLANA’YI 
ANIMSATACAK EŞYALAR İLGİ 

GÖRÜYOR
Hazreti Mevlana’yı anımsata-

cak birçok hediyelik eşya sattıkla-
rını dile getiren Doğan, kitaplar, 
magnetler, tesbihler, yüzükler, 
semazen biblolar, hat ve bakır eş-
yaları, tablolar gibi Konya ile ilgili 
yöresel ürünleri dükkanlarında 
bulundurduklarını kaydetti. Do-
ğan, “Konya dışından gelen insan-
lar Hazreti Mevlana’yı anımsatan 
ürünleri görmeyi ve almayı çok 
seviyor. Bunun yanı sıra Konya 

dışında başka şehirlerin yöresini 
anımsatan ürünlerimizi de satışa 
sunuyoruz” ifadelerini kullandı. 

TANITIMI DAHA İYİ 
YAPILMALIYDI 

Bazı esnaflar ise Şeb-i Arus’un 
tanıtımının çok fazla yapılamadı-
ğından yakınarak şunları kaydetti; 
“Şeb-i Arus için şehirde çok fazla 
kalabalık var gibi gözükse de es-
naf olarak hayal ettiğimiz satışı 
yapamıyoruz. Konya’ya dışarıdan 
insan getiren gezi rehberleri ge-
nel olarak tek bir mağaza ile an-
laşıyor ve bütün esnaflar iş yapa-

mıyor. Şeb-i Arus tanıtımının da 
yeterince yapıldığını ve şehrin çok 
fazla kalabalık olduğunu düşün-
müyoruz. Daha farklı reklamlar 
ve etkinlikler yapılabilirdi.” 
HZ. MEVLANA ANMA TÖRENLERİ 

ESNAFIMIZA BİR CANLILIK 
SAĞLAYACAK

Konya Bakırcılar Odası Başka-
nı İbrahim Işık da, Konya’da 10 
gün sürecek olan Hazreti Mev-
lana’nın 750. Vuslat Yıl Dönümü 
Uluslararası Anma Törenlerinin 
oda üyesi esnaflara bir canlılık 
sağlayacağını söyledi.  Başkan 

Işık, “Her yıl olduğu gibi bu yıl-
da şehrimizde Türk ve İslam 
âleminin en büyük mutasavvıf-
larından Mevlana Celaleddin Ru-
mi'nin 750. Vuslat Yıl Dönümü 
dolayısıyla düzenlenen "Şebiarus" 
etkinliklerinde odamız üyesi es-
nafımız hazırdır. 10 gün sürecek 
etkinlikler boyunca şehrimize 
gelen misafirlerimiz esnafımız-
dan alışveriş yaparak, bir canlılık 
sağlayacaklardır. Esnafımız bu 
sayede ekonomik olarak bir hare-
ket yaşayacaktır. Bunun yanında 
şehrimizin tanıtımına her yönüyle 
katkı yapacak törenler için şehri-
mize gelenler, dönüşlerinde eşine 
ve dostuna bir hediye veya başka 
bir şey alarak esnafımıza bir hare-
ket getirecektir. Esnafımızda gü-
ler yüzle ve hoşgörüyle şehrimize 
gelenlere misafirperverliğini gös-
terecektir. Hz. Mevlana Celalettin 
Rumi’yi 750. vuslat yıldönümün-
de saygı, rahmet ve minnetle anı-
yorum” dedi.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Esnaf Mehmet Doğan, “Günler öncesinden hazırlığını yaptığımız ve büyük bir heyecanla beklediğimiz Şeb-i 
Arus’un gelmesiyle işlerimizin yoğunluğu başladı. İnşallah ilerleyen günlerde daha fazla yoğunluk olur” dedi 

Esnafta Şeb-i Arus bereketi

İbrahim Işık Mehmet Doğan

Meram Belediyesi, 7-17 Aralık 
tarihleri arasında gerçekleştirilecek 
Şeb-i Arus törenleri kapsamında 
görkemli bir sergiye daha ev sahip-
liği yapıyor. Hattat Hüseyin Öksüz 
ve talebeleri tarafından hazırlanan 
Telamiz-i Konevi Hat Sergisinin 
üçüncüsü, Meram Belediyesi Tan-
tavi Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
açıldı. 

SERGİDE 100 SANATÇININ 
120 ESERİ BULUNUYOR 

İlk sözü alan Hattat Hüseyin 
Öksüz’ün talebesi Seyit Ahmet De-
peler bu yıl üçüncüsü düzenlenen 
Telamiz-ı Konevi Hat Sergisi’nde 
yaklaşık 100 sanatçının 120 ese-
rinin bulunduğunu belirtti. Hattat 
Hüseyin Öksüz’ün talebesi olmak-
tan şeref duyduğunu ifade eden 
Depeler, onun tüm talebelerinin 
hayatına dokunan ve yön veren bir 
isim olduğunu kaydetti.

BAŞKAN KAVUŞ; “İNSAN NE İLE 
UĞRAŞIYOR VE MEŞGUL OLUYORSA 

ODUR”  
Konuşmasına büyük alim, mü-

tefekkir, gönül insanı, medeniyeti-
mizin mimarlarından Mevlana Ce-
laleddin-i Rumi Hazretleri’ni anarak 
başlayan Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, “Güçlü imanı, derin 

fikirleri, öğretileri ve zamana mey-
dan okuyan Mesnevisiyle bizleri 
yüzyıllar sonrasında bile aşk, mu-
habbet, merhamet ve kulluk çatısı 
altında toplayabilen Hazret-i Pir’i 
rahmet, minnet ve şükranla anıyo-
rum” diye konuştu. Eserleri sergi-
lenen Hattat Hüseyin Öksüz ve ta-
lebelerine çalışmaları için teşekkür 
eden Başkan Mustafa Kavuş, konuş-
masını şöyle sürdürdü; “İnsan ne ile 
uğraşıyorsa odur. ‘Hat’ gibi zarif bir 
sanatla uğraşan insanlar da bu ko-
nuda talebelik yapanlar da ve hatta 
bu sanata ilgi alaka duyan insanlar 
da zarafet sahibi oluyorlar.” Başkan 

Kavuş, konuşmasında tüm sanatse-
verleri, 17 Aralık Şeb-i Arus gününe 
kadar devam edecek sergiyi görme-
ye davet etti.  Yeniden Refah Partisi 
Konya Milletvekili Ali Yüksel, “Allah, 
Mustafa Kavuş başkanımıza daha 
nice hayırlı hizmetler yapmayı nasip 
etsin” diye konuştu. Konuşmaların 
ardından serginin açılışı gerçekleşti-
rildi. Protokol ve sanatseverler daha 
sonra sergiyi gezerek, sergide yer 
alan eserler hakkında sanatçılardan 
bilgi aldı. 17 Aralık tarihine kadar 
açık kalan sergi 09.00-18.00 saatle-
ri arasında gezilebilecek.    
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi ile Deste-
gül Kültür ve Sanat Derneği işbir-
liğiyle düzenlenen “Mesnevi'den 
Gelenekli İslam Sanatları Sergi-
si”, Kültür ve Turizm Bakan Yar-
dımcısı Batuhan Mumcu’nun ka-
tılımıyla açıldı. Hz. Mevlana’nın 
750. Vuslat Yıldönümü Uluslara-
rası Anma Etkinlikleri kapsamın-
da açılan sergi, 17 Aralık Pazar 
gününe kadar gezilebilecek. 

Hz. Mevlana’nın 750. Vuslat 
Yıl Dönümü dolayısıyla organize 
edilen uluslararası anma tören-
leri, “Vuslat Vakti” temasıyla baş-
ladı. Törenler boyunca Mevlâna 
Kültür Merkezi’nde yapılacak 
semâ programlarının yanı sıra 
Konya’nın dört bir köşesinde bir-
çok kültürel ve sanatsal etkinlik-
ler de düzenleniyor.
“MESNEVİ'DEN GELENEKLİ İSLAM 

SANATLARI SERGİSİ” AÇILDI
Karatay Belediyesi de, Hz. 

Mevlana’nın 750. Vuslat Yıldönü-
mü Uluslararası Anma Etkinlikle-
ri kapsamında Destegül Kültür ve 
Sanat Derneği işbirliğiyle “Mes-
nevi’den Gelenekli İslam Sanat-
ları Sergisi” düzenledi. 

Hattat Hüseyin Kutlu koordi-
nasyonunda Mevlana Kültür Mer-

kezi’ndeki serginin açılışı; Kültür 
ve Turizm Bakan Yardımcısı Ba-
tuhan Mumcu, Konya Büyükşehir 
Belediyesi Başkan Vekili Mustafa 
Uzbaş, Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, Karatay Kaymakamı 
Cengiz Ayhan, Konya İl Kültür ve 
Turizm Müdürü Abdüssettar Ya-
rar ile çok sayıda davetlinin katılı-
mıyla gerçekleştirildi. 

SERGİ, 17 ARALIK PAZAR 
GÜNÜNE KADAR MKM’DE 

GEZİLEBİLECEK
Sergi açılışının ardından 

Kültür ve Turizm Bakan Yar-
dımcısı Batuhan Mumcu ile 
beraberindeki protokol üyeleri; 
Hattat Hüseyin Kutlu ve sanat-
çılardan eserler hakkında bil-
gi aldılar. Hüsn-i Hat, Tezhip, 
Minyatür ve Kalemişi teknikle-
riyle yapılan toplamda 33 eser-
den oluşan “Mesnevi’den Gele-
nekli İslam Sanatları Sergisi”, 
17 Aralık Pazar gününe kadar 
Mevlana Kültür Merkezi’nde 
gezilebilecek. 
n HABER MERKEZİ

Meram’da Telamiz-i Konevi 
Hat Sergisi’nin üçüncüsü açıldı 

‘Mesnevi'den Gelenekli İslam 
Sanatları Sergisi’ görücüye çıktı



Mevlana Celaleddin-i Rumi, 
750’inci Vuslat Yıl Dönümü’nde 
de yurt içi ve yurt dışından on 
binlerce insanı Konya’da buluş-
turmaya devam ediyor. Bu kap-
samda Karatay Belediyesi; sema 
törenlerinin yanı sıra daha birçok 
kültürel ve sanatsal etkinliğin ya-
pıldığı Mevlana Kültür Merkezi’ne 
gelen bütün misafirlerine sahlep 
ikramında bulunuyor. Karatay 
Belediyesi’nin sıcak ikramını tak-
dir eden Mevlana dostları, ikram 
dolayısıyla Karatay Belediyesi’ne 
teşekkür ettiler. 

MEVLANA’NIN KIYMETLİ TÜM 
MİSAFİRLERİNİ İYİ ŞEKİLDE 
AĞIRLAMA GAYRETİNDEYİZ
İkramın Karatay’da artık ge-

lenekselleştiğini söyleyen Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
Mevlana Celaleddin Rumi’nin 
750. Vuslat Yıldönümünde be-
lediye olarak Konya’nın ve Hz. 
Mevlana’nın kıymetli misafirleri-
ni iyi şekilde ağırlama gayretinde 

olduklarını aktardı. Başkan Hasan 
Kılca; “Özellikle kış aylarının ve 
soğuğun artık etkisini hissettirdi-
ği bu günlerde vatandaşlarımızın 
içini ısıtmak için Hz. Mevlana’nın 
dostlarına salep ikramında bulu-
nuyoruz. Bu vesileyle Hz. Mev-
lana’nın çağrısına uyup şehrimizi 
şereflendiren tüm misafirlerimi-
ze hoş geldiniz diyor kendilerine 
şükranlarımı sunuyorum” dedi.
 n HABER MERKEZİ
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‘Keçenin Vuslata Yolculuğu’ açıldı Mobil danışmanlar görev başında
Konya Büyükşehir Belediye-

si'nin ev sahipliğinde Konya Ol-
gunlaşma Enstitüsü tarafından 
düzenlenen “Keçenin Vuslata 
Yolculuğu” sergisi açıldı. Haz-
reti Mevlana'nın 750. Vuslat Yıl 
Dönümü Uluslararası Anma Et-
kinlikleri kapsamında Panorama 
Konya Müzesi’nde düzenlenen 
serginin açılışına Konya Valisi 
Vahdettin Özkan’ın eşi Ruhan Öz-
kan, Konya Büyükşehir Belediyesi 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’ın 
eşi Ayşe Altay, Meram Kayma-
kamı Bayram Yılmaz, protokol 
mensupları ve Olgunlaşma Ensti-
tüsü üyeleri katıldı. Keçe ve deri 
tasarım ürünlerinin bulunduğu 
sergi 17 Aralık’a kadar Panorama 
Konya Müzesinde ziyaret edilebi-
lecek. Öğretileriyle tüm dünyada 
ilgi uyandıran düşünce adamı, 
mutasavvıf Mevlana Celaleddin-i 
Rumi'nin vefatının 750. yılı dola-
yısıyla 7-17 Aralık'ta düzenlene-
cek törenler kapsamında sema 
programları, sergiler ve söyleşiler 
gerçekleştiriliyor.
n HABER MERKEZİ

Hazreti Mevlana’nın 750. Vus-
lat Yıl Dönümü Uluslararası Anma 
Törenleri (Şeb-i Arus) kapsamında, 
7-17 Aralık tarihlerinde Konya’da 
88’incisi gerçekleştirilecek anma 
etkinliklerinde mobil danışmanlar 
görev alıyor. Şeb-i Arus etkinlik-
lerini takip etmek üzere Konya’ya 
gelen yerli ve yabancı misafirlere 
rehberlik yapmak üzere oluşturulan 
mobil danışmalık hizmeti ‘Bana Sor’ 
turistlerden beğeni topluyor. Haz-
reti Mevlana’nın vefat yıl dönümü 
olan Şeb-i Arus her yıl 7-17 Aralık 
tarihlerinde düzenlenen çeşitli et-
kinliklerle anılıyor. Kültür ve Turizm 
Bakanlığı ve Konya Büyükşehir Be-
lediyesi işbirliği ile yürütülen etkin-
likleri izlemek üzere yurt içinden ve 
yurtdışından birçok Mevlana dostu 
Konya’ya akın ediyor. Konya’ya ge-
len misafirlerin şehrin gezilebilecek 
mekanlarına daha rahat ulaşabilme-
lerini sağlamak amacıyla 8 yıl önce 
uygulamaya koyulan ve vatandaş-
lardan büyük ilgi gören ‘Bana Sor’ 
bu yılki etkinliklerde de şehrin farklı 
noktalarında hizmet veriyor. 
n HABER MERKEZİ

Gaziantep’te Aile Sağlığı 
Merkezi’nde Dr. Kamile Berfin 
Çevik, kayıtlı olmayan bir hasta-
ya ilaç yazmayı reddettiği gerek-
çesiyle hasta yakının saldırısına 
uğradı. Konuya ilişkin açıklama 
yapan Konya Aile Hekimliği Et-
kinlik Derneği (KONAHED) Ge-
nel Sekreteri ve Aile Hekimi Dr. 
Tuğrul Kadir Dündar, sağlıkta 
şiddette artık kınama değil çö-
züm istediklerini belirtti. Dün-
dar’ın konu ile ilgili açıklaması 
şu şekilde; “ 5 Aralık 2023'de 
Gaziantep Şehitkamil  7 No'lu 
Aile Sağlığı Merkezi'nde görev 
yapan Gaziantep Aile Hekim-
leri Derneği (GAHED) Yönetim 
Kurulu Genel Sekreteri Dr. Ka-

mile Berfin Çevik, kendisinden 
usulsüz bir şekilde hasta yokken 
babasının ilacını yazdırmak is-
teyen ve meslektaşımızın bunu 

reddetmesi üzerine sözlü ha-
karet, küfür ve devamında fi-
ziki şiddete maruz bırakan bir 
kişi tarafından darp edilmiştir 
.Gün geçmiyor ki ülkemizin bir 
köşesinden bu tarz haberler al-
mayalım. Defalarca şiddet konu-
sunda hekimler olarak yaşanan 
olayların bir daha yaşanmaması 
için eylemler yaptık, iş bıraktık, 
basın açıklamaları yaptık. Yazılı 
ve sosyal medyada haber olduk 
ama nafile. Geldiğimiz noktada 
hekime şiddet, sağlık çalışanına 
şiddet hiç gerilemedi. Biz artık 
sorumlu kişi- kurum aramıyo-
ruz. Çözüm istiyoruz sadece. 
Kim nasıl çözecekse çözsün bu 
şiddeti. Yoksa her geçen gün 

hekimler ve sağlık çalışanla-
rı daha da kötümser, daha da 
ümitsiz olarak yaşamaya çalışa-
caklar. Kimisi ya yine ülkeyi terk 
edecek ya da köşesinden etliye 
sütlüye karışmadan pek de sis-
temi memnun etmeyecek şekil-
de işini yapar gözükecek. Sonuç 
olarak tüm toplum sağlık hizme-
tinde zafiyeti yaşayacak. Bu ül-
kemiz için de hiç istemediğimiz 
bir sonuç. Yine söylüyoruz ke-
sin, net, caydırıcı önlemler alın-
malıdır. Değerli meslektaşımıza 
da geçmiş olsun dileklerimizi 
iletirken yanında olduğumuzu 
da belirtmek istiyoruz.” ifadele-
rini kullandı.  
n HABER MERKEZİ 

Sağlıkta şiddetle ilgili açıklama yapan Konya Aile Hekimliği Etkinlik Derneği Genel Sekreteri ve Aile 
Hekimi Dr. Tuğrul Kadir Dündar, sağlıkta şiddette artık kınama değil çözüm istediklerini belirtti

‘Kınamak değil 
çözüm istiyoruz’

Çumra Sanayici ve İş Adam-
ları Derneği (ÇUMSIAD) tara-
fından organize edilen "Birlikte 
Değişim ve Dönüşüm" semi-
neri, 6 Aralık 2023 tarihinde 
Çumra Konferans ve Düğün 
Salonu'nda büyük bir katılımla 
gerçekleşti. Seminer, bölge hal-
kı arasında büyük bir heyecan 
ve ilgi uyandırdı.

Kişisel gelişim uzmanı Ah-
met Şerif İzgören'in yönettiği 
seminer, izleyicilerden tam not 
aldı. Program sonunda izleyi-
ciler tarafından ayakta alkış-
lanan İzgören, katılımcıların 
kitaplarını imzalayarak yakın 
ilgi gösterdi. Seminer sırasında 
izleyiciler arasında olumlu bir 
etkileşim sağlandı ve İzgören'in 
paylaştığı değerli bilgiler, katı-

lımcılar arasında ilgiyle karşı-
landı. ÇUMSIAD Genel Başkanı 
Niyazi Şahin, seminerin sonun-
da yaptığı açıklamada, etkinli-

ğin bölgedeki değişim ve gelişi-
me katkı sağlayacağını belirtti. 
Şahin, "ÇUMSIAD olarak böl-
gemizdeki birlik ve beraberliği 

pekiştirmek amacıyla böylesine 
değerli bir etkinlik düzenle-
mekten büyük memnuniyet du-
yuyoruz. Ahmet Şerif İzgören'in 
değerli katkılarıyla gerçekleşen 
bu seminer, birlikte değişim ve 
dönüşüm adına önemli bir adım 
oldu." ifadelerini kullandı. İzgö-
ren'in konuşmasında Çumralı-
larla birlikte olmanın mutlulu-
ğunu dile getirerek, etkinlikteki 
birlikteliğin kendisi için önemi-
ni vurguladı. 

Seminer, Çumra halkının 
yoğun ilgisiyle ve ÇUMSIAD'ın 
katkılarıyla gerçekleşirken, İz-
gören'in aktardığı değerli bil-
giler ve etkileyici konuşmasıy-
la izleyiciler üzerinde derin bir 
etki bıraktı.
n HABER MERKEZİ 

ÇUMSİAD’ın İzgören Semineri ilgi gördü

Dr. Tuğrul Kadir Dündar

Karatay’dan Mevlana 
dostlarına sahlep ikramı

"Gökkubbemiz Ku-
düs" programlarının, bu 
hafta Çarşamba günkü 
konuğu, Ankara Sosyal 
Bilimler Üniversitesi öğ-
retim üyesi Uluslararası 
İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. 
Abdülfettah El Uveysi 
idi. Kudüslü (kendisi 
peygamberin adlandır-
masıyla Beyt-ül Makdis 
demeyi tercih ediyor) El 
Uveysi Aksa Tûfanı'nı 
ve Gazze'deki durumu 
değerlendirdi. Arapça denince, Konya' 
da ilk akla gelen duayen isim Salih Zeki 
Keş Beyefendi çevirisiyle ve İrfa ev sahip-
liğinde.

El Uveysi, hedefi öncelikle Aksa'yı 
özgürleştirmek olan Aksa Tûfanı'nın, 
hazırlık ve operasyon aşamalarını anlattı. 
100'ü hâfızul Kur'an 1200 serdengeçti-
nin,' ölmek var dönmek yok' kararlılığı 
gıpta edilmeye değerdi. 

Özetleyelim:
"Zihinlerin işgali, toprakların işgalin-

den daha önemlidir." 
' İsrail'in yenilmezliği' düşüncesi 

kendi vatandaşlarında öyle yerleşmişti ki, 
7 Ekim Aksa Tufanı, bu algıları târumâr 
etti. Bu devlet yenilir ve yıkılır  gösterdi. 
Amerika ve Avrupa ülkeleri şaşkına dön-
düler. Soluğu Netenyahu'nun yanında 
aldılar.

Amerika, İngiltere ve Avrupa'nın 
medeniyeti, hukuk, eşitlik, insan hakları 
dedikleri şeyin, çocuk öldürmek oldu-
ğu, Gazze'de ortaya çıktı. Gazze tam bir 
mezbaha.

Gazzeli kardeşler, ümmetin kendi-
lerini bıraktıklarını anlayınca, canlarını, 
kanlarını feda etmeleri gerektiğini anladı-
lar. Ağızlarından çıkan: "Ya Rabb! Yalnız 
bırakıldık. Sen bizden razı ol, Mescid-i 
Aksâ'n için kanlarımızı veriyoruz. Razı ol 
ya Rabb! " ve "Elhamdülillah" kelimeleri. 

Ateşkes dönemi de dahil, bir kutu 
ilaç girmedi Gazze' ye. "İslam İşbirliği 
teşkilatı sadece konuştu, bir şey gön-
dermedi. Katil Sisi kefenden başka bir 
şeye izin vermedi." "Arap ülkelerinin 
yöneticileri, Amerika ve Avrupa'ya, Ha-
mas'ın işini bitirin! dedi." Türkiye'den 
beklenenleri sıraladı Üveysi: 

"Türkiye'nin sadece Ortadoğu'da 
değil, bütün dünyada jeopolitik ve 
stratejik konumu önemli. Bütün ülkeler 

Türkiye'yi takip ediyorlar, 
ne yaparsa aynısını ya-
pacaklar. 7 Ekim'den bu 
yana Türk halkı ve sivil 
toplumlar, üzerine düşe-
ni yaptı.

 Türkiye hükümetine 
mesaj vermek istiyorum: 

Ortada katliam 
varken diplomatik ilişki 
sürdürülmemeli. Türkiye 
İsrail'i devlet olarak tanı-
yan ve deklare eden bir 
ülke. Madem İsrâil terör 

devleti, diplomatik ilişki kesilmeli. Bu, 
her devletin hakkı olan, Uluslarara-
sı siyasette normal bir şey. Ukrayna 
savaşında, Batı, Rusya ile diplomatik 
ilişkileri kesti. Terör devletiyle ilişkiler 
neden sürdürülür ki? Siyasi, iktisadi, 
askeri, kültürel alanlarda sözleşmeler 
var. Şimdi vakit bu anlaşmaları iptal 
etme vakti. Madem iptal edilmiyorsa, 
katliam durana kadar askıya alınsın 
bâri. Avrupa'nın Rusya gazına ihtiyacı 
olduğu halde, yapılan anlaşmaları as-
kıya aldılar. Bundan iki yıl önce Türki-
ye-Rusya arasında güvenlik işbirliği 
anlaşması yapıldı. Türkiye, Filistin'e in-
sani yardım götürebilir. Şimdi zamanı. 
Gönder işte. Filistin için, Türk hüküme-
ti ve Türk milleti Allah'tan sonra ikinci 
umudumuz. Türkiye’nin bu konumu 
harekete geçmeyi gerektirir. 

Allah göstermesin, Gazze'deki 
kardeşler yenilse, iki milyon ikiyüz bin 
kişi hayatını kaybetse, Mescid-i Aksa 
yıkılacaktır. Takip eden günlerde de 
Siyonistlerin yolu Anadolu'ya çıkacak.  

Şahit ol ya RABB! Ben tebliğ ettim.
Şâhit ol ya Rabb! Ben tebliğ ettim. 
Şâhit ol ya Rabb! Ben tebliğ ettim."

EVVEL ALLAH SONRA TÜRKİYE! 

haber@konyayenigun.com
AYŞE KÜÇÜKŞAKALAK AS



Türkiye, son yıllarda doğal 
gaz arz güvenliği için sıvılaştı-
rılmış doğal gaz (LNG) terminal-
leri ve Yüzer LNG Depolama ve 
Yeniden Gazlaştırma Ünitelerini 
(FSRU) devreye alırken, depo-
lama kapasitesini 2028 sonuna 
kadar mevcut 5,8 milyar metre-
küpten 13,4 milyar metreküpe 
çıkarmayı hedefliyor.

Derlenen verilere göre, Tür-
kiye'de konut ve serbest tü-
keticilerin ısınma ve elektrik 
ihtiyacının karşılanması ama-
cıyla yıllık yaklaşık 50-60 milyar 
metreküp doğal gaz tüketiliyor. 
Söz konusu tüketimin karşıla-
nabilmesi ve arz güvenliğinin 
sağlanabilmesi için boru hat-
larının yanı sıra sıvılaştırılmış 
doğal gaz (LNG) tedarik altya-
pısını güçlendirmek için yatı-
rımlar da son hızla devam edi-
yor. Bu kapsamda Rusya, İran 
ve Azerbaycan'dan gelen boru 
hatlarının yanı sıra doğal gaz alt 
yapısının önemli bileşeni nite-
liğindeki Yüzer LNG Depolama 
ve Yeniden Gazlaştırma Ünite-
leri (FSRU) ile LNG terminalleri 
farklı kaynak ve ülkelerden do-
ğal gaz tedarik edilmesini sağ-
lıyor.

Söz konusu tesisler aracı-
lığıyla Cezayir'den Amerika'ya 
kadar çok geniş bir coğrafyadan 
LNG sağlayabilen Türkiye, spot 
ve uzun dönemli kontratlarla 
enerji arz güvenliğini daha da 
güçlendiriyor. Boru hatlarından 
tedarik edilen gaz bu tesislerle 
sıvılaştırılarak LNG formun-
da yine tanker gemilerle çeşitli 
Avrupa ülkelerine gönderiliyor. 
Türkiye, ilki 1994'te Tekirdağ'da 
devreye alınan Marmara Ereğli-
si LNG Terminali'nin ardından 
son 30 yılda İzmir'de Egegaz 
LNG Terminali'nin yanı sıra, Ha-
tay Dörtyol'da bulunan Ertuğrul 
Gazi FSRU, Ege Denizi'nin ku-
zeydoğusunda yer alan Saros 
FSRU ve İzmir'de Etki Liman 
FSRU olmak üzere üç FSRU ve 
iki LNG işleme tesisini devreye 
aldı. Türkiye söz konusu tesis-

lerin kapasiteleri ile bu alanda 
dünyanın sayılı ülkeleri arasın-
da yer alıyor. Ayrıca, doğal gazın 
nihai tüketici olan konutlar ve 
serbest tüketiciye ulaştırılması 
noktasında arz güvenliğini des-
tekleyen depolama tesisleri de 
faaliyete girdi. Türkiye'nin hali 
hazırda 2007'de devreye alınan 
4,6 milyar metreküp kapasiteli 
Silivri Doğal Gaz Depolama Te-
sisi ile 2017'de faaliyete geçen 
1,2 milyar metreküp kapasite-
li Tuz Gölü Yer Altı Doğal Gaz 
Depolama Tesisi de bu anlamda 
önemli rol oynuyor.

Toplam 5,8 milyar metre-
küplük gaz depolama kapasite-
sine sahip tesislerden Tuz Gölü 
Yer Altı Doğal Gaz Depolama 
Tesisi'nin kapasitesinin yapıla-
cak genişletme çalışmalarıyla 
2028'e kadar 8,8 milyar metre-
küpe çıkarılması, böylece top-
lam kapasitenin 13,4 milyar 
metreküpe ulaşması hedefleni-
yor.

ENERJİ FİLOSU BÜYÜMEYE
 DEVAM EDECEK

Doğal gaz ihtiyacını yerli 
kaynaklarla karşılamayı hedef-
leyen Türkiye, denizlerde doğal 
gaz ve petrol arama çalışmala-
rına yönelik son yıllarda sismik 
ve sondaj faaliyetleri için yük-
sek teknolojiye sahip güçlü bir 
enerji filosu kurdu.

Türkiye, bu kapsamda geçen 
yıllarda Fatih, Yavuz, Kanuni 
ve Abdülhamit sondaj gemileri 
ile Barbaros Hayreddin Paşa ve 
MTA Oruç Reis sismik arama 
gemilerini devreye aldı. Ener-
ji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Alparslan Bayraktar, kasımda 
yaptığı açıklamada hali hazırda 
Türkiye'nin denizlerini karış ka-
rış tarayan söz konusu filonun 
büyütüleceğini ifade etti. Bu 
kapsamda, filoya denizde ko-
numlanarak üretim yapabilecek 
yüzer üretim, depolama ve tah-
liye (FPSO) gemisinin eklenme-
si planlanıyor.

DOĞAL GAZDA YAKLAŞIK 40 YILA 
UZANAN SERÜVEN

Türkiye, tedarik edilen gazın 
ülke genelindeki dağıtım altya-
pısını yaygınlaştırma çalışmala-
rı kapsamında doğal gaz şebe-
kesini her yıl genişletiyor.

Avrupa'nın doğal gaz teda-
rik ve tüketim hacmi bakımın-
dan önemli ülkeleri arasında yer 
alan Türkiye, doğal gazın konut-
larda kullanımı konusunda 40 
yıla varan bir serüveni geride 
bıraktı. Türkiye'nin 1984'te Eski 
Sovyetler Birliği hükümetleri ile 
doğal gaz sevkiyatı konusunda 
imzaladığı anlaşma sonrasında 
konutlar 1987'de ilk kez doğal 
gaz ile tanıştı. Batı Hattı olarak 
da bilinen Rusya-Türkiye Doğal 
Gaz Boru Hattı üzerinden gelen 
gaz 1988'de Ankara'ya, 1992'de 
İstanbul ve Bursa'ya, 1996'da 
ise İzmit ve Eskişehir illerinde 
konut ve serbest tüketicilerin 
kullanımına sunuldu.

2000'lerin başına gelindiğin-
de sadece 6 kentte kullanılan 
doğal gaz, bugün 81 ilde 793 
ilçeye yayılırken, gelecek yıl 44, 
2025'te 24 ve 2026'da 52 yeni 
yerleşim yerinin doğal gaz kul-
lanan ilçeler arasına katılması 
hedefleniyor. Avrupa'da en çok 
doğal gaz abonesi olan ülkeler 
sıralamasında ön sıralarda bu-
lunan Türkiye'nin abone sayısı 
ise eylül itibarıyla konutta 19 
milyon 522 bin, serbest tüketi-
cide 746 bin olmak üzere yak-
laşık 20 milyon 268 bine çıktı. 
İstanbul 5 milyon 703 bin 882 
aboneyle ilk sırada yer alırken, 
İstanbul'u 2 milyon 15 bin 304 
aboneyle Ankara, 1 milyon 89 
bin 696 aboneyle Bursa, 945 
bin 20 aboneyle İzmir, 712 bin 
996 aboneyle Kocaeli, 584 bin 
41 aboneyle Konya takip edi-
yor. Serbest tüketici sayısında 
İstanbul 245 bin 440 aboneyle 
ilk sırada yer alırken, bu kenti 
94 bin 424 aboneyle Ankara, 31 
bin 929 aboneyle Bursa, 25 bin 
652 aboneyle Konya, 21 bin 227 
aboneyle Kocaeli izliyor. n AA

Konya'da bir eğitim mer-
kezinde düzenlenen kermeste 
10 öğrenci gıda zehirlenmesi 
şüphesiyle hastaneye kaldı-
rıldı. Selçuklu ilçesindeki özel 
bir eğitim merkezinde düzen-
lenen kermese, çevre okullar-
dan katılan 10 öğrenci rahat-
sızlandı. İhbar üzerine okula 
112 Acil Sağlık ekipleri sevk 
edildi. Kermeste yedikleri bir 

gıdadan zehirlendikleri değer-
lendirilen öğrenciler, sağlık 
ekiplerince Beyhekim Devlet 
Hastanesine kaldırıldı. Hayati 
tehlikelerinin olmadığı öğre-
nilen öğrencilerin, tedavile-
rinin ardından taburcu edile-
ceği öğrenildi. Öte yandan İl 
Tarım ve Orman Müdürlüğü 
ekiplerince konuya ilişkin in-
celeme başlatıldı. n AA

Karaman'da jandarma ekip-
lerinin düzenlediği iki ayrı ka-
çakçılık operasyonunda, 65 
kilo kaçak tütün, çok sayıda si-
gara malzemesi ve 1 adet tüfek 
ele geçirildi. Olayla ilgili 3 kişi 
gözaltına alındı. Jandarmadan 

yapılan açıklamada, "İlimizde 
huzur ve güven ortamının de-
vamını sağlamaya yönelik de-
netim ve uygulamalara kararlı 
ve kesintisiz bir şekilde devam 
edilecektir" denildi. 
n İHA

10 öğrenci zehirlendi, 
ilgililerce inceleme başladı

Kaçakçılık operasyonunda
3 kişi gözaltına alındı 
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İçişleri Bakanlığının koor-
dinasyonunda, Emniyet Genel 
Müdürlüğü ve Jandarma Genel 
Komutanlığı, son 6 ayda gerçek-
leştirdikleri operasyonlarla suç 
örgütlerini etkisiz hale getirdi, 
elebaşlarını yakaladı.

İçişleri Bakanlığının koor-
dinasyonunda, Emniyet Genel 
Müdürlüğü ve Jandarma Genel 
Komutanlığı, son 6 ayda gerçek-
leştirdikleri operasyonlarla suç 
örgütlerini etkisiz hale getirdi, 
elebaşlarını yakaladı. Derlenen 
bilgilere göre, İçişleri Bakanlığı 
koordinasyonunda emniyet ve 
jandarma ekiplerince düzenlenen 
operasyonlarda çok sayıda ulus-
lararası, ulusal, bölgesel ve yerel 
suç örgütü çökertildi. Aralarında 
elebaşlarının da bulunduğu bin-

lerce suç örgütü üyesi yakalanıp 
adalete teslim edildi.

Türkiye'de son 6 ayda organi-
ze suç örgütlerine 593 operasyon 
gerçekleştirildi, gözaltına alınan 
4 bin 303 şüpheliden 1304'ü tu-
tuklandı, 876 kişi hakkında adli 

kontrol kararı verildi. Bu kapsam-
da, 4'ü uluslararası, 25'i ulusal, 
24'ü bölgesel ve 138'i yerel olmak 
üzere 191 suç örgütü çökertildi. 
Uyuşturucuyla mücadelede son 6 
ayda 132 bin 537 operasyon ger-
çekleştirildi, 15 bin 280 şüpheli 

çıkarıldıkları hakimliklerce tutuk-
landı ve 6 bin 143 kişi hakkında 
adli kontrol kararı uygulandı.

ÖNE ÇIKAN OPERASYONLAR
İstanbul, Ankara, Adana, Bur-

sa/İnegöl, Tekirdağ ve Muğla'da 
"Daltonlar", "Gedik ve Görenler", 

"Ayhan Bora Kaplan", "Şirinler 
(Aksoylar)", "Terkinler", "Şahin-
ler", "Uzuner", "Bulutlar", "Pe-
litler", "Baygaralar", "Sarallar", 
"Gemiciler" adlı organize suç ör-
gütlerine düzenlenen operasyon-
lar dikkati çekti. İstanbul merkezli 

"Yolyemezler" isimli organize suç 
örgütüne yapılan operasyon da 
bunlar arasında yerini aldı.

Güvenlik güçlerinin titiz ça-
lışmaları neticesinde çeşitli ulus-
lararası suç örgütlerine de ope-
rasyonlar yapıldı. Bu kapsamda 
İstanbul'da "Leijdekkers", "Co-
manchero", "Kompanio Bello" ve 
"Balkan Kartelleri" isimli ulus-
lararası uyuşturucu çetelerine 
yönelik operasyonlar öne çıktı. 
İstanbul merkezli "Anacurlar", 
Ankara merkezli "Anka-1" ope-
rasyonlarıyla Bursa, Konya ve 
İzmir'de "Ulus", "Dümanerler" ile 
"Kayagürbüz" isimli uyuşturucu 
çetelerine yönelik operasyonlar 
da güvenlik ekiplerinin önemli 
çalışmaları arasında yer aldı.
n AA

Operasyonlarda çok sayıda suç örgütü çökertildi

Türkiye'nin abone sayısı eylül itibarıyla konutta 19 milyon 522 bin olurken, İstanbul 5 milyon 
703 bin 882 aboneyle ilk sırada yer alıyor. Konya ise 584 bin 41 aboneyle 5. sırada bulunuyor 

Doğalgaz abone 
sayısında 5.’yiz

Mersin’in Mut ilçesinden 
2019 yılında çalınan motosik-
let Karaman’ın Ermenek ilçesi-
ne bağlı Güneyyurt beldesinde 
jandarma tarafından bulundu.

Edinilen bilgiye göre, Gü-
neyyurt Jandarma Karakol 
Komutanlığı ekipleri, beldede 
ikamet eden F.A. isimli şahsın 
elinde bulunan motosikletin 
çalıntı olabileceğini düşünerek 
soruşturmaya başladı. Şase ve 
motor numarası kazınmış olan 
motosikleti muhafaza altına 
alan ekipler, yaptıkları kapsamlı 
araştırma ve inceleme sonunda 
motorun Durmuş K.’ye ait ol-

duğu ve 2019 yılında Mersin’in 
Mut ilçesinde evinin önünden 

çalındığını tespit etti. Motorun 
Mut İlçe Emniyet Müdürlüğü 

tarafından da çalıntı motosiklet 
olarak kayıtlara girdiğini belir-
leyen jandarma, motoru gerçek 
sahibi olan Durmuş K.’ye tes-
lim etti. Yıllar sonra motoruna 
kavuşan Durmuş K., motorunu 
bularak teslim eden jandarma-
ya teşekkür etti. Jandarma ta-
rafından ifadesine başvurulan 
F.A. ise, motosikleti satın aldı-
ğını hırsızlık olduğunu bilme-
diğini söylediği öğrenildi. 3-4 
kez el değiştirdiği ortaya çıkan 
motosikletin son sahibi F.A., 
ifadesinin ardından serbest bı-
rakıldı.
n İHA

4 yıl önce çalınan motosiklet bulundu 



Tarım ve hayvancılıkta öne 
çıkan Konya Ovası’nda hasatlar 
büyük oranda tamamlandı. Arazi-
lerde hasat sonrası kalan ve henüz 
sökümü yapılmamış şeker pancarı 
yaprakları ile mısır kalıntıları, yay-
lım koyunların nasibi oluyor.

Konya Ovası tarım ve hayvan-
cılıkta ön plana çıkıyor. Özellikle 
ülkemizin tahıl ambarı olarak bili-
nen Konya; buğday, arpa, yulaf gibi 
tahıl ürünlerinde ciddi bir üretim 
gerçekleştiriyor. Ayrıca şeker pan-
carı üretiminde de söz sahibi olan 
Konya bölgesi son dönemde mısır 
ve ayçiçeğinde de ciddi bir üreti-

me sahip. Üretilen tüm bu ürünler 
mevsimsel özelliklerine göre sıra-
sıyla hasat edilirken, hasat sezonu 
da neredeyse tamamlanmış hatta 
çiftçi yeni dönem ekimlerini de 
yapmış durumda. Ancak Ova’da 
yer yer henüz sökümü yapılma-
mış şeker pancarı yaprakları ve 
hasat edilmiş mısır tarla kalıntıları 
bulunuyor. Tarlalardaki bu kalıntı-
lar ise hayvanların nasibi oluyor. 
Hayvancılıkta da iyi bir yerde olan 
Konya’da tarladaki bu kalıntıları, 
kar düşmeden son yaylımlarını ya-
pan koyunlar yiyor.   
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Tarım ve hayvancılık, gelişen 
teknolojiyle birlikte sürekli ken-
dini yeniliyor. Özellikle tarımsal 
faaliyetlerde kullanılan araç, ge-
reçler; ekim-dikim-sulama işle-
rini kolaylaştırmak adına her yıl 
güncelleniyor. Konya gibi geniş 
arazilere sahip tarım alanlarında 
ise bu gelişmeler çiftçiye büyük 
kolaylıklar sağlıyor. Bu kolaylık-
lardan biri de pivot sulama sis-
temi. Geniş tarım arazilerinin 
sulanmasında insan gücünü aza 
indiren ve sulama işlemini ko-
laylaştıran pivot sulama sistemi, 
Konya’da yaygınlaşmaya başla-
dı. Son dönemde işçi sorunu da 
baş gösterince çiftçi pivot sula-
maya daha fazla yönelmiş du-
rumda. Bu kapsamda uzmanlar, 
200 dekar ve üzeri arazi varlığı 
olan işletmelerde pivot sulama 
sistemlerine olan ilgi giderek 
artmaya başladığını bildiriyor. 

SİSTEM ÜRETİMİNDE DE 
KONYA’DAN BÜYÜK BAŞARI

Tarımsal üretimiyle dikkat 
çeken Konya, tarıma dayalı sa-
nayide de önemli bir yerde. 

Özellikle tarım alet ve ekip-
manlarında ülkemizin söz sahibi 

konumunda olan Konya, bu an-
lamda pivot sulama sisteminde 
de atılım gerçekleştiriyor. Biri 
sanayide çekirdekten yetişen 
diğeri ise Ziraat Mühendisi iki 
ortağın kurduğu Kale Pilot Sis-
temleri, alanında söz sahibi ol-
maya aday. 

PROF. DR. SOYLU’DAN TEBRİK
Konya tarım camiasının ya-

kından tanıdığı ve tarımsal 
konularda uzman olan Selçuk 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Süleyman 
Soylu da Kale Pivot’un ürettiği 
pivot sulama sistemlerini tebrik 
etti. Soylu, “Biri sanayide çekir-
dekten yetişmiş makina ustası 
diğeri ise Fakültemizden mezun 
ziraat mühendisi iki ortağın kur-
duğu Konyalı yerli bir firmamız 
olan Kale Pivot'u dünyanın dev 
firmaları ile rekabet edecek şe-
kilde pivot sulama sistemlerini 
geliştirdikleri için tebrik ediyo-
rum” dedi. 
n ABDULLAH AKİF SOLAK 

Geniş tarım arazilerinin sulanmasında insan gücünü aza indiren ve sulama işlemini kolaylaştıran pivot 
sulama sistemi, Konya’da yaygınlaşmaya başlarken, Konya sistemin üretiminde de önemli bir noktada 

Konya, pivot sulamada 
da kendini gösteriyor
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Sektörde tecrübeye sahip 
olan ve adından sıkça söz etti-
ren Alışık Avize’nin 3. Şubesi 
Meram Gazze Caddesi’nde hiz-
mete açıldı.

Sektörde tecrübeye sahip 
olan ve adından sıkça söz et-
tiren Alışık Avize’nin 3. Şube-
si Meram Gazze Caddesi’nde 
hizmete açıldı. Açılışa Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş, İl Müftüsü Ali Öge ASRİ-
AD Konya Şube Başkanı Abdul-
lah Karabağ ve yönetim kurulu 
üyeleri, Yeniden Refah Partisi 
Meram İlçe Başkanı İshak Ars-
lan ve yönetim kurulu üyeleri, 
Yeniden Refah Partisi Meram 
Belediye Başkan Adayı Musta-
fa Özerdem, Milliyetçi Hareket 
Partisi Karatay İlçe Başkanı Se-
bahattin Küçükdoğru ve yöne-
tim kurulu üyeleri, Tarihi Be-

desten Çarşısı Ahilik Koruma 
ve Yaşatma Derneği Başkanı 
Hüseyin Küçükavcılar ve çok 
sayıda davetli katıldı.

‘AMACIMIZ KALİTELİ HİZMET’
Öncelikli amaçlarının ka-

liteli hizmet olduğunun altını 
çizen. Alışık Avize Yönetim Ku-
rulu Başkanı Enes Zengin, “Ay-

dınlatmanın birbirinden şık ve 
göz alıcı avize ürünlerini ma-
ğazamızda satışa sunuluyor. Şu 
anda yaklaşık 70 farklı modeli-
miz bulunmakta. Bu modeller 
arasında 456'lardan başlayarak 
onlara kadar çeşitli seçenekler 
mevcut. Örneğin, yemek ma-
saları kategorisinde beş farklı 

çeşit ve her bir çeşit de dörtlü, 
beşli ve altılı olarak sunulabili-
yor” diye konuştu. 

MERAM’IN HER BÖLGESİNİ 
KARIŞ KARIŞ İHYA ETTİK 

Açılışa katılan Meram Be-
lediye Başkanı Mustafa Kavuş 
ise, işletmenin hayırlı olmasını 
dileyerek, “Açılışını yaptığımız 
işletmenin Meram’ın en işlek 
caddesi olan Gazze Caddesi’ne 
büyük katkı sunacağını temen-
ni ediyorum.  Böyle bereketli 
bir günde yaptığımız açılışta, 
işletme sahibine bol kazançlar 
dilerim. Meram’ın her bölgesi-
ni karış karış ihya ettik, etmeye 
de devam ediyoruz. Vatandaş-
larımızın beklentilerini karşıla-
maya çalışıp en iyi hizmeti en 
iyi standartlarda ayağına kadar 
götürüyoruz” dedi.
n HABER MERKEZİ

Alışık Avize sektördeki büyümeyi sürdürüyor

Hasattan kalanlar da onların nasibi

Öncelikle; "Ülkü-
cülük nedir, en bü-
yük ülkücü kimdir?" 
diye sorulduğunda, 
bu soruya rahmetli 
şehit liderimiz Muh-
sin Yazıcıoğlu’nun 
sözü ile cevap ve-
relim. "Vahye dayalı 
almış olduğu değer-
leri hayata taşımaya 
çalışan, kendi istik-
balinin üstünde bu 
aşkın değerleri savunan insandır. 
En büyük ülkücü Hz. Muhammed 
(sav) Mustafa'dır." 

Ülkücü Hareket’in "manifesto 
“su olan, Türk-İslâm Ülküsü adlı 
muhteşem eserin sahibi, büyük 
ilim ve fikir adamı mütefekkir Sey-
yid Ahmet Arvasî, gerçek manada 
ülkücülerin başöğretmenidir.

Seyyid Ahmet Arvasi, Anado-
lu’nun İslamlaşmasında, Türkleş-
mesinde Büyük rol oynayan Pir-i 
Türkistan manevi önderlerden 
Hoca Ahmet Yesevi’nin günü-
müzdeki temsilcisi, çağımızın "Ye-
sevi"sidir. Seyyid Ahmet Arvasî ile 
"Türk İslâm Ülküsü" deyimi adeta 
özdeşleşmiştir. Rahmetli Arvasi 
hoca yazılarında Türk-İslam Ülkü-
cüsü tabirini kullanırdı. Biz bunu 
günümüzde kısa şekli ile Ülkü-
cü olarak kullanmaktayız.  Size 
rahmetli hocamızın Türk-İslam 
Ülküsü adlı 3 ciltlik eserinde bizi 
anlatan bazı tespitlerini aşağıda 
paylaşmak istiyorum

Ülkücü, ”küçük politika yap-
maz”. O, küçük politikacı değildir. 
Küçük politika oyunlarına gelmez 
ve alet olmaz. Onun, kendisi ile 
ilgili bir hesabı yoktur ve bu tür 
hesabı olanları hareketin çekirde-
ğine yaklaştırmaz.

Ülkücü, Türk milliyetçisi 
olarak milletin sosyal, kültürel, 
ekonomik ve politik açıdan güç-
lenmesini, bütünleşmesini, geliş-
mesini ve yücelmesini temin için 
kadrolaşır ve teşkilatlanır.

Ülkücü, milletin mutlu, devle-
tini güçlü kılmak için savaşır. O, 
davasının bütün tezleri ve bütün 
antitezleri bilir ve tanır. Onda İs-
lam’ın basireti ve Türk’ün haysi-
yeti vardır.

Ülkücü, şu veya bu yabancı 
ideolojilerle ilgisi yoktur. O  ‘Ni-
zam-ı Âlem ve İlayı Kelimetullah’  
için dövüşen ve asırlarca dünya-
nın bir numaralı devleti olmayı 
başaran ecdadının sadık ve na-
muslu mirasçıdır. O, insanı, hem 
maddesi ile hem de ruhu ile kav-
rayan çağdaş bir Alperen’dir. 

Ülkücü, fikir, sanat, kültür, 
medeniyet, şahsiyet, cemiyet, 
ekonomi, ilim ve politika konula-
rında orijinal ve yepyeni olduğu 
kadar, âlemşümul bir hakikat ile 
mayalanan mutlu bir sentezin ta-
kipçisidir.

Ülkücü, yalnız kendine, esir 
soydaşlarına değil, mazlum, 
mağdur ve sefil düşen İslam âle-
mine, bütün ezilen milletlere ufku 
kararan bütün beşeriyete ümid 
yüklü bir mesaj sunmaktadır. Al-
lahtan başka ilah tanımayan Tür-
koğlu, sahte dinlerin, kanlı ideolo-
jilerin, zalim diktatoryaların, sefil 
felsefelerin yonttuğu bütün sahte 
mabutları yıkacaktır.

Ülkücü, özlenen nesillerin 
fikri temellerinin İmam-ı Buhari, 

İmam-ı Gazali, Mev-
lana, Yunus Emre, 
Molla Fenari, Hoca-
zade Efendi, İmam-ı 
Birgivi, İbn-i Kemal 
gibi âlimler tarafından 
atıldığını bu gibi bü-
yük zatların fikirleriyle 
olgunlaşan Türk mil-
letinin büyük impara-
torluklar ve ölümsüz 
bir medeniyet kurdu-
ğunu hatırlar.

Ülkücü, her şeyden önce 
iman adamıdır. Kendi kültürünü, 
medeniyetini, eksiksiz ve atalarına 
layık şekilde bilir. Saptırmadan, 
taviz vermeden gelişme yollarını 
arar ve açar. Gelecekte ulaşacağı 
hedefleri en berrak şekilde kafa-
sında ve vicdanında billurlaştırır.

Ülkücü, davasına aşk ile bağ-
lıdır. Ülkücü için dava aşkı sosyal 
bir heyecan değildir; tek başına 
kalındığı, zor şartlar altında yaşa-
nıldığı, ihanet ve kahpeliklere uğ-
ranıldığı zaman dahi ümitsizliğe 
düşmeden, davanın ağır yükünü 
büyük bir şevkle omuza alabile-
cek sevgi ve ihtirası hissetmek 
demektir. Dava aşkı öylesine yüce 
bir duygudur ki, yalnızlıklar, ayrı-
lıklar ve ıstıraplar onu öldüremez, 
daha fazla kamçılar ve diriltir.

Ülkücü, Aksiyon; dava inancı 
ile dava aşkının güç birliği ederek 
bilinçli, planlı bir iş ruhuna ulaş-
masıdır. Ülkücü asla boş otur-
maz, miskince yaşamaz, şuurlu 
bir hareket adamıdır. Dinlenirken 
bile davasıyla meşgul olur. Ülkü-
cünün kalbi, kafası, sosyal ilişkile-
ri ve özel hayatı hep dava aşkıyla 
doludur.

Ülkücü, davasını nefsinde ya-
şayan bir neferdir. Yaşanmayan 
bir davanın yaşama şansı yoktur. 
Bu irade, azim ve imana sahip 
olan Ülkücüler, bütün engelleme 
ve husumetlere rağmen mutlaka 
başarılı olacaklardır.

Arvasi hoca, ‘Ülkücülüğün bir 
gün moda olmasından korkarım'' 
diyordu.Ülkücülüğün gelip geçi-
ci bir moda olduğunu sananlara 
karşı '' ''Ülkücülük; ülkemiz ve 
yeryüzünde Allah'ın nizamını hâ-
kim kılmak için kendine metot 
olarak Allah ve Resulünü ölçü 
alan bir iman hareketinin adıdır’ 
‘diyordu. 

Bu yazının muhatabı, hala 
ümit var olduğum diriliş neslinin 
öncüleri, 21.asrın Alperenleri, Ül-
kücüleridir. Hepsininim ömrüne 
bereket diliyorum.

Arvasi hoca,rahmeti rahmana, 
31 Aralık 1988 yılında kavuştu. 
Cenabı Allah sevgilimiz, önderi-
miz Hz. peygamber  (SAV) efendi-
mize komşu olanlar zümresinden 
eylesin. Nur içinde yatsın… 

Bu vesile ile ülkücü dünya 
görüşümüzün şekillenip olgun-
laşmasında katkıları olan, Nihal 
Atsız’dan Alparslan Türkeş’e,  
Dündar Taşer’den Galip Erdem 
abiye, Nureddin Topçu’dan Erol 
Güngör hocamıza,  Seyyd Ah-
met Arvasi hocamızdan abimiz, 
genel başkanımız Muhsin Yazı-
cıoğlu’na Cenabı Allahtan rahmet 
diliyorum.

Cenabı Allah,  İmandan, Ku-
ran’dan, Turan’dan ayırmasın…

Baki Selamlar. 

ÜLKÜCÜ ‘KÜÇÜK POLİTİKA’ YAPMAZ!

haber@konyayenigun.com
DR.HASAN ÇAĞLA



Saadet Partisi Konya İl Başkanı 
Hüseyin Saydam, gündeme dair ko-
nularla ilgili basın açıklaması gerçek-
leştirdi. Ülkenin birçok meselesi ve 
problemi olduğuna değinen Hüseyin 
Saydam, yerel seçimlerin yaklaştığını 
da anımsattı. Saydam, seçimle ilgili 
birtakım hazırlıklar olduğunu belir-
terek, “Her şeyden önemlisi 21. yüz-
yılda medeni olarak kabul edilen batı-
nın, Avrupa’nın ve ABD’nin de içinde 
bulunduğu ve tamamen desteğiyle 
Filistin’de bir soykırım ve katliam ya-
pılıyor. Film izler gibi, maç izler gibi 
izliyoruz. Arada televizyonlar bağla-
nıp dakika ve skor alıyorlar. Sonra kat-
liam devam ediyor. Burada ne İsrail’e, 
ne batıya, ne ABD’ye ne de Arap ül-
kelerinin başındaki kuklalara diyecek 
bir şey yok. Gerek de yok. Nefes israfı. 
Herkes görevini yapıyor. Vazifesini 
yerine getiriyor. Bunların tavırları bel-
li iken buradan medet ummak kadar 
absürt bir şey de olamaz. Anadolu’yu 
yakıp yıkan, Kudüs’te atların dizleri-
ne varıncaya kadar kan akıtan, yakın 
zamanda Bosna’da, Irak’ta, Libya’da, 
Suriye’de, Yemen’de, Afganistan’da, 
Somali’de yaptıkları katliamlardan 
tanırız biz bunları. Bu zalimler, zu-
lümlerine yenilerini ekliyorlar. Yeni 
modeller geliştiriyorlar. Bunlardan 
merhamet beklenir mi? Diğer ülke-
lerin, diğer halkların ne yaptığı beni 
hiç ilgilendirmez. Neticede herkes 
hesabını Allah’a verecek. İyi yapmış-
sa mükafatını, kötü yapmışsa cezasını 
çekecek” diye konuştu. 

TERÖRİST İSRAİL’E DESTEK VEREN 
FİRMALARI BOYKOT EDECEĞİZ 
Filistin halkına, Gazze’ye ülke 

olarak sahip çıkılması gerektiğini 
vurgulayan Saydam, ama maalesef 
Filistin’e sahip çıkılmadığı gibi, icra-
at olarak İsrail’e destek verildiğine 
dikkat çekti. Saydam, “Filistin’e bir 
iğne gönderemezken veya gönderi-
lenler İsrail kontrolündeyken, İsrail’e 
gemiler dolusu malzeme gönderdik. 
İktidar; fabrikaları ile topraklarımızı, 
ürünleri ile marketlerimizi, markaları 
ile raflarımızı işgal ettirdikleri ülke-
mizi; boykot yaparak, kendi teşkilat 
mensuplarına boykot yaptırarak me-
seleyi basite indirmenin peşinde. Tabi 
ki bireysel olarak bizler, vatandaşlar 
boykot yapacağız. Terörist devlet İs-
rail’e destek veren firmaları boykot 
edeceğiz. Bunu yapmamız iktidarın 
atması gereken adımların yerini tutar 
mı? Tabi ki tutmaz. Bu hükümetten 
Filistin’e asker göndermesini, tezkere 
çıkarmasını filan beklemiyoruz. Şu 
İsrail’e giden gemileri durdursunlar 

yeter. Başka bir beklentimiz yok. Fi-
listin’de bir katliam yapılıyor. Gazze 
yerle bir ediliyor. Çocuklar öldürülü-
yor. Hastaneler vuruluyor. Bunların 
bir hesabı olacak hepimize. Hiçbir şey 
yapamamanın çaresizliği içerisinde 
kıvranıyoruz” şeklinde konuştu. 

YARDIMLAR YETERSİZ KALDI
Filistin’e olan saldırılardan dolayı 

vatandaşlar olarak; sınırlar ötesinde 
cereyan ettiği için fiili olarak müda-
hale edilemediğini söyleyen Saydam, 
iktidarın bir şeyler yapması gerekti-
ğini ama yeterli olmadığını dile ge-
tirdi. Saydam, “Her konuda hesap-
sız, kitapsız, plansız hareket eden ve 
yarına dair hiçbir planı olmayan AK 
Parti Hükümeti maalesef bu konuda 
da hazırlıksız yakalandı. Ekonomik 
olarak sıkışmışlığının sonucu olarak 
Filistin halkının katledilmesine mec-
buren göz yummak durumunda kal-
dı. Bu acizliğinin de konuşulmasını 
istememekte ve konuyu başka taraf-
lara çekmek istemektedir. Biz Saadet 
Partisi olarak buna izin vermeyecek, 
Filistin’i, Gazze’yi sürekli gündemde 
tutmaya devam edeceğiz. Bununla 
birlikte değerli vatandaşlarımıza da 
bir çağrım olacak. İnançlı insanlarız. 
Yaptıklarımızdan, yapmamız gerekip 
de yapmadıklarımızdan Allah’a karşı 
sorumlu olduğumuzu biliyoruz. Bu 
süreçte bir Müslüman olarak hepi-
miz Filistin halkının yanında yer aldık. 
Desteğimizi gösterdik. Meydanlarda 
toplandık. Boykotlar yaptık. Bunlar 

çok güzel. Ancak vatandaşlar olarak 
yapmamız gereken daha çok şey var” 
ifadelerine yer verdi. 

ASGARİ ÜCRET KARA KARA 
DÜŞÜNDÜRÜYOR…

Enflasyonun durdurulamaz hale 
geldiğini vurgulayan Saydam, yükse-
len enflasyonun çalışanların maaşını 
erittiğini söyledi. Saydam, “Asgari 
ücrete zam yapıldı. Bu zamla birlikte; 
işçilik maliyetlerinin ürüne yansıması 
ile iğneden ipliğe tekrar zam geldi. Bu 
da enflasyonu tekrar tetikledi. Enflas-
yon tekrar maaşı eritti. Hatırlayın bu 
döngüden dolayı asgari ücret normal-
de yılda bir kez artırılırken geçen yıl 
ilk 6 aylık ve 2. altı aylık olmak üzere 
2 kez zamlandı. Ama öyle bir duru-
ma geldi ki asgari ücretli bile isyan 
etti. Yeter ücretimize de zam yapma-
yın, ürünlere de zam gelmesin dedi. 
Şimdi tekrar böyle bir durumla karşı 
karşıyayız. Sanırım asgari ücretli yine 
kara kara düşünüyor. Neyle karşılaşa-
cağız diye. Burada yapılması gereken 
bir şey var. Asgari ücret yükselirken 
bunun enflasyona etkisini en aza 
indirecek birtakım adımların da atıl-
ması gerekiyor. Bu da ancak hükü-
metin fedakarlığı ile olacak bir husus. 
Bugün asgari ücret 11 bin 400 lira. 
Yaklaşık 4 bin, 4 bin 200 civarında da 
SGK ödeniyor. Toplamda 16 bin lira 
işveren maliyeti var. İşveren maliye-
tinin en aza indirilmesi ve çalışanın 
tatminkâr bir ücreti alması bununla 
birlikte enflasyonu da az etkileme-

si açısından hükümet asgari ücret 
oranında artan SGK bedelini sabit 
tutması gerekir. Yani yeni dönemde 
verilecek asgari ücret tutarı ne olursa 
olsun, SGK bedeli değişmemelidir” 
diye kaydetti. 

KENDİ BAYRAK VE LOGOMUZLA 
SEÇİMLERDE YER ALACAĞIZ

Saydam, yerel seçimlerin yaklaş-
tığını belirterek vatandaşın çektiği 
sıkıntıların bedelini iktidara mutlaka 
yansıtması gerektiğini ifade etti. Say-
dam, “Yerel seçimler var. Bunun için 
biz de hazırlıklarımızı sürdürmekte-
yiz. Hem büyükşehir belediyesi hem 
de 31 ilçe için en uygun adayları tespit 
etmek için komisyonumuz çalışmala-
rını aralıksız sürdürmektedir. Saadet 
Partisi olarak Konya’mızda kendi bay-
rağımız ve logomuzla seçimlere gire-
ceğiz. Genelde olduğu gibi yerelde de 
şehrimizin bizim istediğimiz manada 
yönetilemediği kanaatindeyiz. Şehrin 
imkânlarının faize, israfa, yandaşa 
peşkeş çekildiğini görmekteyiz. Yakın 
zamanda yayınlanan Sayıştay rapor-
larına yansıdığı şekliyle hem de ken-
dilerinin itirafı çok ciddi bir rakam fa-
ize ödenmektedir. Bu faizleri ödemek 
için halkın malı olan arsalar satılmak-
tadır. Alım satımlarda birçok usulsüz-
lükler yapıldığı Sayıştay raporlarına 
yansımıştır. Geçmişte her alanda za-
ten ucuz ve yaşanabilir huzurlu bir 
şehir olan Konya’mız AK Parti döne-
minde huzursuzlukların arttığı, eko-
nomik olarak vatandaşın zorlandığı 
bir şehir haline gelmişti” dedi. 
MİLLİ GÖRÜŞ BELEDİYECİLİĞİNİ TESİS 

EDECEĞİZ
Saadet Partisi’nin diğerlerinden 

keskin bir çizgi ile ayrıldığını dile 
getiren Saydam son olarak şunları 
kaydetti: “Faiz konusunda da, ahlaki 
değerlerimize sahip çıkma konusun-
da da, hak ve adalet konusunda da, 
şimdi Filistin ve İsrail konusunda da 
kimin samimi kimin şovunu yaptığını 
açıkça ortaya koyduk. Her ne kadar 
milletimizin gözünden kaçırılmaya 
çalışılsa da, güneşi balçıkla sıvayama-
yacaklardır. Vatandaşımızın sıkıntıla-
rını çözecek, beklentilerine cevap ve-
recek, yalvartmayacak ve hatta talep 
etmesine bile gerek bırakmayacak bir 
idareyi ortaya koymak için geliyoruz. 
Bir marka olan Milli Görüş Belediyeci-
liğini tekrar tesis edecek, tekrar orta-
ya koyacağız. Şehirlerimizi, ilçelerimi-
zi tekrar yaşanabilir hale getireceğiz, 
huzurlu şehirler haline getireceğiz. 
İnşallah 1 Nisan’dan itibaren bunu 
hep birlikte yaşamaya var mısınız?”
n TUBA KAYA
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Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, Cuma Bu-
luşmaları kapsamında Bedir Ma-
hallesi Uhud Cami'nde mahalle 
sakinleri ile bir araya geldi.

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, her hafta 
farklı bir camide gerçekleştirdi-
ği Cuma Buluşmaları ile mahalle 
sakinlerinin görüş ve önerilerini 
almaya devam ediyor. İstişarele-
rin ve görüş alışverişlerin temel 
alındığı Cuma Buluşmalarının 
bu haftaki adresi Bedir Mahal-
lesi oldu. Başkan Pekyatırmacı, 
Uhud Camii'nde kılınan namazın 
ardından vatandaşlarla bir araya 
geldi.

Programda Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı’ya AK Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Hakan Özer, Selçuklu 
Kaymakamı Eflatun Can Tortop, 
AK Parti Selçuklu İlçe Başkanı 
Asım Ceyhan, Selçuklu Muh-

tarlar Derneği Başkanı Mustafa 
Avcıoğlu, Selçuklu Belediyesi 
Başkan Yardımcıları, Belediye 
Meclis Üyeleri ve birim müdür-
leri eşlik etti. Başkan Pekyatır-
macı ve Milletvekili Özer namaz 
sonrası cami içerisinde yer alan 
Kuran Kursunu ziyaret ederek 
buradan eğitim alan minik öğ-
rencilerle bir araya geldiler.  

“SELÇUKLU İÇİN DAHA GÜZEL 
HİZMET SEFERBERLİĞİMİZİ 

SÜRDÜRECEĞİZ”
Selçuklu’da ilçenin her nok-

tasına en iyi hizmeti götürmek 
için gayret gösterdiklerini ifade 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Gerçek-
leştirdiğimiz temel belediyecilik 
hizmetlerinin yanında sosyal te-

sis, spor alanları, sağlık ve eğitim 
tesisleri ile ilçeye değer kattık. 
Amacımız ilçede yaşayan kadın, 
erkek, genç, yaşlı herkesin “İyi ki 
Selçuklu’ da yaşıyorum” demele-
rini sağlamak. Hizmet planlama-
sında merkez ve mahalle ayrımı 
yapmaksızın Selçuklu için daha 
iyiye daha güzele hizmet sefer-
berliğimizi sürdürme gayreti içe-
risindeyiz. Bu noktada gelenek 
haline getirdiğimiz Cuma Bu-
luşmaları başta olmak üzere her 
fırsatta hemşehrilerimizle iç içe 
olmaya gayret edeceğiz. Belediye 
hizmetlerimizi mahallelerimizin 
öncelikli ihtiyaçları çerçevesinde 
ve halkımız ve muhtarlarımızdan 
gelen talepler doğrultusunda 
gerçekleştiriyoruz ve Selçuklu'da 
vatandaşlarımızın ihtiyaç ve bek-
lentileri doğrultusunda aynı azim 
ve kararlılıkla çalışmaya devam 
edeceğiz.” dedi.
n HABER MERKEZİ

‘Selçuklu için en iyi hizmeti vermeyi sürdüreceğiz’

Seçim değerlendirmesi yapan Saadet Partisi Konya İl Başkanı Hüseyin Saydam, “Saa-
det Partisi olarak Konya’mızda kendi bayrağımız ve logomuzla seçimlere gireceğiz” dedi  

‘Seçimlere kendi 
logomuzla gireceğiz’

İsrail’in iki ay önce Gaz-
ze’ye yönelik olarak başlattığı 
ve insanlık dışı bir soykırımı 
içeren saldırıları, toplumun her 
kesiminden tepki çekmeye de-
vam ediyor. Bölgede yaşanan-
ları ele almak ve Filistin’deki 
mezalimi daha iyi anlamak 
adına Milli Çözüm Dergisi de 
bir konferans düzenliyor. Si-
yaset Bilimci ve Yazar Ahmet 
Akgül’ün katılacağı konferans 
10 Aralık 2023 Pazar günü 
14.00'te Bera Otel'de gerçek-
leştirilecek. Konuyla ilgili Milli 
Çözüm Dergisi Konya Temsil-
ciliği’nden yapılan yazılı açık-
lamada, şu bilgilere yer ve-
rildi, “Son iki aydır Gazze'de 
yaşananlar insanlığın vicdanı-
nı uyandırmış ve yeni adil bir 
dünya talebi yoğun bir şekilde 
dile getirilmeye başlanmıştır. 
Bu süreç ABD'nin AB'nin ulus-
lararası kuruluşların ve hat-
ta İslam alemi yöneticilerinin 
büyük çoğunluğunun kendi 
halklarından daha çok İsrail'e 
hizmet ettikleri gerçeğini or-
taya koymuştur. Vicdan sahibi 
tüm insanlar Siyonist İsrail'in 
çocukları sivilleri katletmesi-
nin biran evvel durdurulmasını 
talep etmektedirler. Ama İsra-
il katliamlarına tüm şiddetiyle 
devam ediyor.  Dünya "İsrail'e 
kim dur diyecek?" sorusunun 
cevabını aramaktadır. Şuanda-
ki portrede yaşanan katliamları 
önleyip İsrail'e ve onu koşulsuz 
destekleyen ülke yönetimleri-
ne haddini bildiren ülke yeni 

dünyanın lokomotifi olacaktır. 
Dünya kritik bir dönüm nokta-
sındadır. 

Ülkemizde ise bir türlü son-
lanmayan ekonomik kriz de-
vam etmekte, farklı kesimlerin 
birlikte huzur içinde yaşayabil-
diği Cumhuriyet sistemi ikti-
dar ve muhalefetçe yıpratıldı-
ğı için grift problemler ortaya 
çıkmaya başlamıştır. Ülkemizin 
halkımızı kutuplaştıran değil 
ortak paydalarda birleştiren 
bir siyaset anlayışına ihtiyacı 
var. Özellikle Siyonist İsrail'in 
ülkemizi de içine alan "ARZ-I 
MEV'UD -büyük israil-" hede-
fi için harekete geçtiği ve et-
rafımızı kuzeyden güneyden 
batıdan kuşattığı bir dönemde 
günlük siyasi kazanımların çok 
ötesinde buna çok ihtiyacımız 
var. 

İşte ülkemiz, İslam alemi 
ve dünya açısından böylesine 
kritik bir süreç yaşadığımız dö-
nemde bilgeliği, cesareti, siya-
si feraseti ve çözüm önerileri 
ile insanımızı aydınlatan en de-
ğerli isimlerden birisi olan Milli 
Çözüm Dergisi Baş Yazarı Siya-
set Bilimci Düşünür Üstad Ah-
met Akgül'ün katılımları ile bir 
konferans düzenlemekteyiz. 

"Yıpratılan Cumhuriyet Mi-
rası ve Filistin'de İnsanlığın 
İflası!” konulu konferansımızı 
10 Aralık 2023 Pazar günü Sa-
at:14.00'te Bera Otel'de (Afra 
Göktelen Yanı) gerçekleştire-
ceğiz.” 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Milli Çözüm, ‘Filistin'de 
İnsanlığın İflası’nı ele alacak

Hüseyin Saydam

Ahmet Akgül 

Saydam, yeni dönemde verilecek asgari ücret tutarı ne olursa 
olsun, SGK bedelinin değişmemesi gerektiğini söyledi. Saydam Filistin’e olan yardımların da yetersiz kaldığını savundu. 

Yalnızsın bu ha-
yatta 

Ehli sırsın mu-
ammada 

Kuyular kör dip-
siz kuyular 

Hangi hakikat 
aydınlatır o karanlığı 

Söyle bana harf-
ler yeter mi gönle 

Hisler gerekmez 
mi kalbe 

Duygular anlatır mı seni 
bana 

Gönül her dilden anlarda ya-
zar mı hakikati 

Derdi olan söylemez mi der-

dini 
Ya gönül bir ay-

naysa senden bana 
zifiri karalık 

Muammanın Ha-
kikati sendeyse 

Önce çile kahır 
sonra ikram değil 
miydi aşk 

Var mı bir gece 
de silip atmak 

Anıları hatıraları 
yaşanmışlığı 

Yürek dayanır mı bunca der-
de 

Kalpte ki yaralar Kapanır mı 
bu yalnızlıkla 

Söyle bana ey gönül... 

MUAMMA 

haber@konyayenigun.com
SÜLEYMAN MELLEŞ
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- GAZALTI VE ELEKTRİK 

KAYNAKÇILARI

- BOYACI

- VİNÇ MONTAJCISI (KAYNAKÇI) 
(YÜKSEKTE ÇALIŞABİLEN

SEYAHAT ENGELİ 
OLMAYAN)

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMİZLİKÇİ ELAMANI

Selçuk Üniversitesi Güzel 
Sanatlar Fakültesi Endüstriyel 
Tasarım Bölümü öğrencisi Arda 
Tohumoğlu, Konya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından düzen-
lenen “Akıllı ve Sürdürülebilir 
Şehir Çözümleri Ideathon”un-
da “Yaşam Kapsülü” projesi 
ile birincilik ödülü aldı. Konya 
Büyükşehir Belediyesi Kapsül 
Teknoloji Platformu Zindankale 
Yerleşkesi’nde gerçekleştirilen 
etkinlikte Konya ve şehir dışın-
dan katılımcılar 24 saat boyun-
ca “Akıllı Ulaşım ve Mobilite”, 
“İklim Değişikliği”, “Sıfır Atık”, 
“Yeşil Enerji”, “Afet ve Acil Du-
rum” gibi önemli şehir sorunla-
rına yenilikçi çözümler geliştir-
mek için yarıştı.

Toplumun geleceğini etki-
leyecek kritik konulara çözüm 
sunmayı hedefleyen yarışmacı-
lar, Konya Büyükşehir Belediye-
sinin ilgili birim uzmanlarından 

oluşan jüriye projelerini sun-
du. Maratonun değerlendirme 
ve sonuç kısmında çevresel ve 
yerel sorunlara getirdikleri çö-
zümlerle dikkat çeken önemli 
projeler ödüllendirildi.

Ideathon’da Selçuk Üniver-

sitesi Güzel Sanatlar Fakülte-
si Endüstriyel Tasarım Bölü-
mü öğrencisi Arda Tohumoğlu 
“Afet ve Acil Durum Yönetimi” 
kategorisinde “Yaşam Kapsülü” 
projesi ile birinciliğe değer gö-
rüldü. n HABER MERKEZİ

Selçuk, ‘Yaşam Kapsülü’ 
ile birincilik ödülü aldı



Konya Gıda ve Tarım Üniver-
sitesi'nde (KGTÜ) iki gün sürecek 
Tarımda Dijital Teknolojiler Çalışta-
yı düzenlendi. Çalıştayın açılışına, 
Yüksek Öğretim Kurumu (YÖK) 
Başkan Vekili ve Yürütme Kuru-
lu Üyesi Prof. Dr. Haldun Göktaş, 
Konya Gıda ve Tarım Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Erol Turan, Kara-
manoğlu Mehmetbey Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Gavgalı, 
Konya Teknik Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Osman Nuri Çelik, Konya 
İl Tarım ve Orman Müdürü Duran 
Seçen, Türkiye Ürün İhtisas Borsa-
sı Genel Müdürü Ali Kırali, Tarım 
Yazarı Gazeteci Mine Ataman, çok 
sayıda akademisyen ve üniversite 
öğrencileri katıldı.

Yüksek Öğretim Kurumu (YÖK) 
Başkan Vekili Prof. Dr. Haldun Gök-
taş, Rektörlük binasındaki konferans 
salonunda düzenlenen Çalıştayda, 
pandemi döneminde tedarik zinci-
rinde yaşanan kırılma sonrası tarım 
üretiminin hayati bir öneme haiz ol-
duğunun anlaşıldığını ifade etti.

TARIM 0.4 VURGUSU! 
Tarım sektöründe dijital tekno-

lojinin üretim girdilerini azalttığını, 
üretimin de artırdığına vurgu yapan 
Göktaş, "Tarım 4.0 olarak adlandırı-
lan dijital tarım teknolojileri hayati 
öneme haiz. Tarımsal girdi yöne-
timi ve teknolojik uygulamalar ile 
bitkilerin gerçek gereksinimi daha 
uygun bir şekilde karşılanabilir. 

Böylece daha kaliteli ve yüksek ve-
rim elde edilebilir ve tarımsal girdi 
miktarı azaltılabilir. Tarımsal işlem-
ler daha etkin ve zamanında yapı-
labilir. Ekim, gübreleme, sulama, 
hasat gibi işlemlerin zamanından 
önce yapılması ürün ve kalite kay-
bına neden olabilir. Uygun teknoloji 
kullanımı ile işlemlerin zamanında 
yapılamaması nedeniyle ortaya çı-
kacak muhtemel kayıplar önlenebi-
lir" dedi.

ÇALIŞTAY YÖN VERECEK 
2023 yılı içerisinde Yükseköğ-

retim Kurulu’nun toplam 25 üni-
versiteyi “uzmanlaşmış üniversite” 
olarak tanımladığını, Konya Gıda ve 
Tarım Üniversitesi’nin de “tarımda 
dijital teknolojiler” alanında uzman-
laşmış üniversite olarak seçildiğini 
hatırlatarak sözlerine başlayan Kon-
ya Gıda ve Tarım Üniversitesi Mü-

tevelli Heyet Başkanı Prof. Dr. Meh-
met Kılıç ise şunları söyledi.

“Konya Gıda ve Tarım Üniver-
sitesi olarak, tarımda dijital tekno-
lojiler uzmanlık alanının yanı sıra, 
çeşitli ıslah çalışmaları, bitki ve to-
hum sağlığı, iklim değişikliği ve su-
suzluk, toprak düzenleme ve bitki 
besleme konularında Türk tarımına 
ve üreticilere çözümler üretmekte-
yiz. Üniversitemizin bu alanlardaki 
çalışmaları ve önümüzdeki dö-
nemdeki hedeflerimiz hem yerel, 
hem ulusal ve hem de uluslararası 
düzeyde gıda ve tarım sektörlerine 
büyük katkılar sağlayacaktır. Uma-
rım bu çalıştay da ortaya konulan 
düşünceler, yapılan tartışmalar hem 
bilim dünyasına, hem ilgili sektörle-
re, hem üreticilere yön verecek bir 
sonuçlar doğurur. Bu kadar önemli 
bir hususta bizlere her türlü desteği 

veren Konya Pancar Ekicileri Koope-
ratifi ve Pankobirlik Genel Başkanı 
Sayın Ramazan Erkoyuncu beyefen-
diye ve diğer yöneticilere şükranla-
rımı sunuyorum. Çalıştayımıza katı-
lımınız için hepinize tekrar teşekkür 
ediyor, bu çalıştayın sonuçlarının 
Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılına 
girdiğimiz bu günlerde geleceğimiz 
için önemli katkılar sağlamasını di-
liyorum.”

DİJİTAL TARIM DEVRİM 
NİTELİĞİNDE 

Konya Gıda ve Tarım Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Erol Turan ise, 
dijital teknoloji kullanımının tarım-
sal üretim alanında ciddi bir fayda 
sağladığını belirtti.

Gelecekte tarımda dijital tekno-
lojilerin öneminin daha da artacağı-
nı söyleyen Rektör Turan, "Bugün 
burada büyük bir heyecan ve umut-

la bu akıllı tarım veya dijital tarım 
teknolojilerinin geleceğini tartışmak 
üzere bilim dünyasından, uygula-
madan ve sektörden gelen aktör-
lerle bir araya gelmiş bulunuyoruz. 
Çalıştay süresince tarım teknolojile-
rinin geleceğini tartışacağız. Kuşku-
suz, tarım sektöründe dijitalleşme 
ve teknolojinin baş döndürücü hızda 
ilerleyişi, bu aktörlerin bir araya ge-
lerek, kendi zaviyelerinden bu hu-
susu ele almalarının ve düşünceleri-
ni aktarmalarının değerini artırıyor. 
Bildiğiniz üzere, dijital tarım, sade-
ce çiftçiler için değil, aynı zamanda 
gıda güvenliği, sürdürülebilirlik ve 
küresel gıda talepleri açısından da 
devrim niteliğinde bir dönüşümü 
temsil ediyor" dedi.

ÇIKTILAR YOL HARİTASI 
OLACAK  

50 oturumlu bir zirveye ev sa-

hipliği yapacaklarını ifade eden 
KGTÜ Rektörü Turan, “Teknolojiler 
sayesinde çiftçiler, tarım süreçlerini 
daha etkili bir şekilde yönetebili-
yor, kaynakları daha sürdürülebilir 
bir şekilde kullanabiliyor ve daha 
sağlıklı, daha verimli ürünler elde 
edebiliyorlar. Çalıştayımız da bilim 
dünyasından, sektörden ve uygu-
lamadan gelen değerli katılımcılar 
tarafından yaklaşık 50 oturumda 
bildiriler iki gün boyunca sunula-
cak, tartışılacaktır. Bunun dışında 
dijital tarım sektöründe faaliyette 
bulunan firmalar tarafından stantlar 
da tanıtımlar yapılacaktır” şeklinde 
konuştu. Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı’nın bir temsilcisi olarak bu çalış-
tayda olmalarını önemsediklerini 
belirten Konya İl Tarım ve Orman 
Müdürü Duran Seçen, bu çalıştayın 
çıktılarının kendilerine de yol hari-
tası belirlemede yardımcı olacağını 
söyledi. 2022 yılı Birleşmiş Milletler 
verilerini aktaran İl Müdürü Duran 
Seçen, tarımın, üretimin, kaliteli 
gıda güvenliğinin öneminin arttığını 
aktardı. Seçen, Konya’da 19 Milyon 
metre kare tarım arazimiz var, Tür-
kiye tarımının yüzde 8’e yakını bu 
topraklarda yapılıyor. Teknolojinin 
bizlere sağladığı kolaylıkları sahada 
uygulayıcıları olarak bu çalıştayı çok 
önemsiyoruz” dedi. Çalıştayda, 2 
gün boyunca dijital tarım sektörüyle 
ilgili konularda sunumlar yapılacak.
n HABER MERKEZİ 
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Dünyadan gelen ateşkes 
çağrılarına rağmen İsrail, Gazze 
Şeridi’ndeki saldırılarını sürdü-
rüyor. Gazze Şeridi’nin kuzeyi-
nin yanı sıra güneyindeki Han 
Yunus'a kara saldırısı başlatan 
İsrail ordusu, bölgeye yönelik 
hava saldırılarını da artırdı. Fi-
listin resmi haber ajansı WA-
FA'ya göre, İsrail uçaklarının, 
Gazze kentinin doğusundaki 
Eş-Şucaiyye Mahallesi'ne dü-
zenlediği hava saldırısında çok 
sayıda ölen ve yaralanan oldu. 
İsrail ordusu, başta Han Yunus, 
Refah ve kentin güney tarafı 
olmak üzere, Gazze Şeridi'nde 
birçok bölgeye yönelik hava ve 
kara saldırılarını sürdürüyor. El 
Aksa kanalının Telegram hesa-
bından yapılan açıklamada da 
İsrail saldırılarında Gazze İslam 
Üniversitesi Öğretim Görevlisi 
Rafet el-Arir'in hayatını kaybet-
tiği belirtildi. 

İSRAİL GÜÇLERİ GAZZE ŞERİ-
Dİ'NİN GÜNEYİNİ BOMBALADI

Filistin Kızılayının sosyal 
medya hesabından yapılan ya-
zılı açıklamaya göre, İsrail savaş 
uçakları Han Yunus'ta 14 bin Fi-
listinlinin sığındığı Kızılay mer-

kezi çevresiyle Emel Hastanesi 
yakınlarını bombaladı. Bombar-
dıman sırasında Kızılay mer-
kezinin kapı ve camları kırıldı. 
Saldırı merkezdeki binlerce kişi 
arasında büyük paniğe yol açtı. 
İsrail bombardımanının ardın-
dan çok sayıda ölü ve yaralının 
Emel Hastanesi'ne getirildiği 
aktarıldı.
İSRAİL GÜÇLERİ BATI ŞERİA'DAKİ 

EL-FARİA 
MÜLTECİ KAMPI’NDA 6 FİLİSTİN-

LİYİ ÖLDÜRDÜ
Görgü tanıklarından alınan 

bilgiye göre, çok sayıda İsrail as-
keri, El-Faria Mülteci Kampı’nda 
Filistinlilerin evlerine baskın dü-
zenledi. İsrail askerleri, baskın-
lara tepki gösteren Filistinlilere 
karşı gerçek mermi kullandı. 
Filistin Sağlık Bakanlığından ya-
pılan yazılı açıklamada, El-Faria 
Mülteci Kampı’na düzenlenen 
baskında İsrail askerlerinin ateş 
açması sonucu 6 Filistinlinin ya-
şamını yitirdiği belirtildi. Filistin 
Kızılayından yapılan açıklamada 
da ekiplerin, kampta aralarında 
durumu ağır olanların da bulun-
duğu çok sayıda yaralıya mü-
dahale ettiği aktarıldı. Açıkla-

mada, İsrail askerlerinin Kızılay 
ekiplerinin çalışmalarına engel 
olduğu kaydedildi. Filistin Sağlık 
Bakanlığı verilerine göre, işgal 
altındaki Batı Şeria ve Kudüs’te 
7 Ekim’den bu yana İsrail güç-
leri ve Yahudi yerleşimcilerin 
saldırılarında ölen Filistinlilerin 
sayısı 272'ye yükseldi.

KASSAM TUGAYLARI: İSRAİL 
GÜÇLERİNİN KURTARMA 

GİRİŞİMİNDE BULUNDUĞU
 İSRAİLLİ ESİR ASKER 

ÇATIŞMADA ÖLDÜ
Kassam Tugayları, Telegram 

hesabından yaptığı açıklama-
da, "Mücahitlerimiz bu sabah 

siyonist güçlerin esir bir askere 
ulaşma girişimini boşa çıkardı. 
Siyonist güçler, esir bir düşman 
askerini kurtarmak için ilerle-
meye çalışırken tespit edildi 
ve çatışmaya girildi. Siyonist 
güçlerden ölen ve yaralananlar 
oldu." ifadelerine yer verildi.

İsrail savaş uçaklarının söz 
konusu askerlerin geri çekilme-
leri için bölgeye hava saldırısı 
düzenlediği aktarılan açıklama-
da, çatışmalarda Sa’ar Baruch 
isimli 25 yaşındaki İsrailli esir 
askerin de öldüğü kaydedildi. 
İsrail tarafından konuya ilişkin 
henüz açıklama yapılmadı.

İSRAİL ORDUSU 24 SAAT İÇİNDE 
GAZZE'DEKİ 

450 HEDEFE SALDIRI 
DÜZENLEDİKLERİNİ DUYURDU
İsrail ordusundan yapılan ya-

zılı açıklamada, "İsrail deniz kuv-
vetlerinin Gazze Şeridi'nin merke-
zinde ve güneyinde Hamas deniz 
kuvvetlerinin kullandığı altyapıya 
top mermileri ve hassas mühim-
matlarla saldırdığı" ifade edildi. 
Açıklamada, İsrail'in bunu Ha-
mas'ın "donanma ve istihbarat 
yeteneklerine geniş çapta zarar 
vermek amacıyla" gerçekleştirdiği 
aktarıldı. İsrail ordusunun Gazze 
Şeridi'nin güneyindeki Han Yu-
nus'ta da "bir hücre evine yaklaşık 
2 saat süren hava saldırısı" düzen-
lediği ve çok sayıda Filistinlinin 
öldürüldüğü kaydedildi. "Son 24 
saatte havadan, denizden ve ka-
radan 450'den fazla hedefe saldırı 
düzenlendi." ifadesine yer verilen 
açıklamada, Gazze Şeridi'nde ça-
tışmaların sürdüğüne işaret edildi.

İSRAİL'İN GAZZE'Yİ İŞGALİNDE 7 
EKİM SONRASI

Hamas'ın silahlı kanadı İzzed-
din el-Kassam Tugayları, "Filistinli-
lere ve başta Mescid-i Aksa olmak 
üzere kutsal değerlere yönelik sü-

rekli ihlallere karşılık verme" ge-
rekçesiyle İsrail’e 7 Ekim’de kap-
samlı saldırı düzenledi. İsrail’de 
7 Ekim’deki saldırılarda 310’dan 
fazlası asker olmak üzere 1200 İs-
raillinin öldüğü, 5 bin 132 kişinin 
yaralandığı duyuruldu. İsrail’in 
Gazze Şeridi'ne saldırılarında 7 
bin 112’si çocuk, 4 bin 885’i kadın 
olmak üzere 17 bin 177 Filistinli 
öldü. Enkaz altında binlerce ölü 
olduğu bildiriliyor. İsrail ordusu 
halkın sığındığı hastane ve eği-
tim kurumlarını hedef alarak sivil 
altyapıyı tahrip ederken, karadan 
işgal sürecinde 91 askeri öldü. 
Çatışmalara 24 Kasım’da 4 gün-
lüğüne verilen "insani arada” 81 
İsrailli ve 240 Filistinli esir karşı-
lıklı serbest bırakıldı. Öte yandan 
İsrail binlerce Filistinliyi alıkoyup 
hapsetmeye devam etti. İşgal al-
tındaki Batı Şeria ve Kudüs’te de 
İsrail güçleri ve yasadışı Yahudi 
yerleşimcilerin saldırılarında 272 
Filistinli hayatını kaybetti. İsrail 
ordusu ile Lübnan Hizbullahının 
sınır hattındaki düşük yoğunluk-
lu çatışmalarında ise 23 Lübnanlı 
sivil, 93 Hizbullah mensubu ve 6 
İsrail askeri öldü.
n AA

Zalim İsrail Gazze’ye saldırılarını sürdürüyor. İnsanlık dışı saldırılarına bir yenisini ekleyen İsrail bu kez de Han Yunus kentindeki Filistin Kızılayı mer-
kezi çevresini vurdu. İsrail’in Gazze Şeridi'ne saldırılarında bugüne kadar 7 bin 112’si çocuk, 4 bin 885’i kadın olmak üzere 17 bin 177 Filistinli öldü

Kendi kanınızda boğulacaksınız!

Tarımda Dijital Teknolojiler Çalıştayı’nda konuşan YÖK Başkanvekili Prof. Dr. Haldun Göktaş, “Tarım 4.0 olarak adlandırılan dijital tarım teknolojile-
ri hayati öneme haiz. Tarımsal girdi yönetimi ve teknolojik uygulamalar ile bitkilerin gerçek gereksinimi daha uygun bir şekilde karşılanabilir” dedi 

‘Dijital tarım bizim için hayati önemde’

Prof. Dr. Haldun Göktaş Dr. Mehmet Kılıç Dr. Erol Turan Duran Seçen
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Konyaspor büyük bir aile
Konyaspor Kulüp Başkanı Ömer Korkmaz, mali ve sportif olarak kulübü daha iyi yerlere getirmek istediklerini dile ge-
tirerek, “Yönetim kurulundaki arkadaşlarımızla beraber Konyaspor için elimizden gelenin en iyisini yapıyoruz” dedi

Anadolu Kartalı Konyaspor, Ku-
lübü Başkanı Ömer Korkmaz, basın 
ile istişare toplantısında konuştu. 
Korkmaz, bundan sonra basın ile 
daha çok iç içe olacaklarının müj-
desini verdi. Konyaspor’a en iyi 
şekilde hizmet etmek istediklerini 
kaydeden Korkmaz, “Takımı en iyi 
yerlere getirmek istiyoruz. Kon-
ya’da bir gençlik var. Bu gençliği 
en iyi şekilde değerlendirmek en 

önemli hedeflerimizden 
biri. İlerleyen dö-
nemlerde Kayacık 
Tesisleri’mizin 
tüm gençleri-
mizin sporcula-
rımızın istifade 
edebileceği bir 
kamp merkezi 
haline getirmek is-
tiyoruz” dedi.

HAYALLERİMİZ VAR
K o n y a s p o r ’ u 

Süper Lig’de diri 
tutmak istedik-
lerini kaydeden 
Korkmaz, “Biz 
yönetimiyle, fut-
bolcularımızla, 

teknik heyetimiz-
le, basınımızla ve 

taraftarımız ile büyük 

bir aileyiz. Camia olarak büyük bir 
aileyiz. Yönetim Kurulundaki arka-
daşlarımız Konyaspor için elinden 
gelenin en iyisini yapıyor. Kon-
yaspor’a dair önemli hayallerimiz 
var” diyerek sözlerini tamamladı. 
Konyaspor yönetiminin bundan 
sonraki süreçte özellikle basın ve 
taraftarlarda daha çok temas ha-
linde olacağına artık kesin gözüyle 
bakılıyor. n SAMET AKTAŞ

SPOR-2

Konya’da okullararası basketbol heyecanı yaşandı
Konya’da spor faaliyetleri 

tüm hızıyla devam ediyor. Bu 
kapsamda Konya’da okullar ara-
sı basketbol heyecanı yaşandı. 
2023-2024 Eğitim Öğretim yılı 
faaliyet programında yer alan 
Okul Sporları Basketbol Genç 
Erkekler-Kızlar A müsabakala-
rı sona erdi. Karatay Spor ve 
Kongre erkezi'nde düzenlenen 
müsabakalar sonucunda derece-
ye giren takımlara kupa ve ma-

dalya töreni düzenlendi. Derece-
ye giren takımlar ise şu şekilde 
oluştu. Erkeklerde  1. Özel Diltaş 
Anadolu Lisesi, 2. Özel Final 
Akademi Anadolu Lisesi, 3. Özel 
Pema Anadolu Lisesi, 4. Özel 
Peren Anadolu Lisesi. Kızlarda 
ise 1. Akşehir Lisesi, 2. Karatay 
Hamza Yerlikaya Spor Lisesi, 3. 
Nuri Pakdil Anadolu Lisesi, 4. 
Konya Lisesi oldu. 
n SPOR SERVİSİ

Derbide 358’inci randevu olacak

Süper Lig’de 8 kulüp PFDK’ya sevk edildi

Trendyol Süper Lig’in 15. 
haftasında karşılaşacak Beşiktaş 
ile Fenerbahçe, birbirlerine top-
lamda 358. kez rakip olacak. İki 
takımın ezeli rekabetinde sarı-la-

civertliler 133 kez galip gelirken, 
siyah-beyazlılar da 127 defa ka-
zandı. Trendyol Süper Lig’in 15. 
haftasında Beşiktaş, bugün saat 
19.00’da sahasında Fenerbahçe 

ile karşılaşacak. İki ekip bu der-
bi mücadelesiyle 358. kez rakip 
olacak. Geride kalan 357 müsa-
bakada sarı-lacivertliler 133 ga-
libiyet alırken, siyah-beyazlılar 

ise 127 kez kazandı. Bu ezeli re-
kabette 97 karşılaşma beraber-
likle sonuçlandı. Fenerbahçe’nin 
494 golüne, Beşiktaş 455 golle 
yanıt verdi. n SPOR SERVİSİ

Türkiye Futbol Federasyonu 
(TFF) Hukuk Müşavirliği, Trend-
yol Süper Lig'den 8 kulübü Pro-
fesyonel Futbol Disiplin Kuru-
luna (PFDK) sevk etti. TFF'den 
yapılan açıklamaya göre, Hukuk 
Müşavirliği, Süper Lig'in 14. 
haftasında oynanan maçlarda 
yaşanan disiplin ihlalleri nede-
niyle Fenerbahçe, Beşiktaş, MKE 
Ankaragücü, Mondihome Kayse-
rispor, Trabzonspor, Kasımpa-
şa, Yukatel Adana Demirspor ve 
Çaykur Rizespor'u disipline gön-
derdi. Fenerbahçe "çirkin ve kötü 
tezahürat", "sportmenliğe aykı-
rı hareket" ve “hakem ve diğer 
müsabaka görevlileri hakkında 
açıklamalar", Beşiktaş "çirkin ve 

kötü tezahürat", "saha olayları" 
ve “merdiven boşluklarının boş 
bırakılmaması”, MKE Ankaragü-
cü ise "saha olayları", “merdiven 
boşluklarının boş bırakılmama-
sı” ve “usulsüz seyirci alınması” 
gerekçeleriyle PFDK'ye gönderil-
di. Yukatel Adana Demirspor ve 
Trabzonspor "talimatlara aykırı 
hareket", Çaykur Rizespor "çirkin 
ve kötü tezahürat", Mondihome 
Kayserispor "saha olayları", Ka-
sımpaşa ise "5 futbolcusunun 
sarı kart ve 1 futbolcusunun 
kırmızı kart görmesi nedeniyle 
takım halinde sportmenliğe ay-
kırı hareketi" nedeniyle PFDK'ye 
sevk edildi. Kurul ayrıca "ha-
kem ve diğer müsabaka görev-

lileri hakkında açıklamalar” ve 
“sportmenliğe aykırı hareketi” 
nedeniyle Fenerbahçe Yönetim 
Kurulu Üyesi Burak Çağlan Kızıl-

han ve EMS Yapı Sivasspor Ba-
sın Sözcüsü Gökhan Karagöl'ün 
PFDK'ye sevkine karar verdi.  
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Basketbol’da 
rakip Sigorta Net

Sivasspor, Konya’ya 3 
puan için gelecek

Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi'nde 11. hafta maçları 
yapılacak. ING Kadınlar Basketbol Süper Ligi ile Türkiye Sigorta 
Türkiye Basketbol Ligi'ne ise 14. hafta müsabakalarıyla devam 
edilecek. TBL'de mücadele eden Konyaspor Basketbol, lig ikin-
cisi güçlü ekiplerden Sigortam.net’i ağırlayacak. Emrah Benli 
yönetiminde Konyaspor Basketbol, yeniden Süper Lig’e çıkmayı 
hedeflerken, Sigortam.neti mutlak mağlup etmek istiyor. 
 n SPOR SERVİSİ

EMS Yapı Sivasspor, Trendyol Süper Lig'in 15. haftasında 
deplasmanda TÜMOSAN Konyaspor ile oynayacağı maçın ha-
zırlıklarına başladı. Kulüpten yapılan açıklamaya göre, teknik 
direktör Servet Çetin yönetiminde gerçekleştirilen antrenman 
1,5 saat sürdü. Koordinasyon çalışmaları ile başlayan antren-
man pas çalışmasıyla devam etti. Antrenman, sınırlı alan oyun 
ve yarı saha çift kale maçla sona erdi. Sivasspor, yarın yapaca-
ğı antrenmanla maçın hazırlıklarına devam edecek. TÜMOSAN 
Konyaspor ile EMS Yapı Sivasspor, 11 Aralık Pazartesi günü saat 
20.00'de MEDAŞ Konya Büyükşehir Stadyumu'nda karşılaşacak.
 n SPOR SERVİSİ



Boş arsalara dört taşın adım hesa-
bıyla dikilip kale yapılmasından başka 
hiçbir spor tesisi olmayan Kovanağ-
zı’nda gençler arasında spor merakı 
pek fazlaydı. Televizyon yaygın değildi 
ve mahallede kahvehane gibi mekânlar 
da bulunmadığından spor müsabakası 
izleyebilmek için çatısında anten takılı 
olan bir eve misafir olmak gerekirdi.

Bizim evde valiz gibi kocaman bir 
radyo vardı. Düğmeyi açtığımız zaman 
içindeki lambalar on-on beş saniye 
ısınır sonra ses verirdi. Bizim tayfa pa-
zar günleri kimin evinde toplanacaksa 
radyoyu kucaklayıp oraya götürür ve 
naklen maç yayınlarını dinlerdik. Şanlı 
Mustafa’ların evinde maç dinlediğimiz 
bir gün, Konyaspor’la husumetinden 
dolayı sevmediğim bir takımın Fener-
bahçe’ye ikinci golü atmasından sonra 
tepesine yediği yumrukla birlikte radyo 
sustu ve bir daha ses vermedi.

Gençliğin spora ilgisi dinleyici, izle-
yici olmasından ibaret değildi, mahalle-
mizden hatırı sayılır sporcular yetişti. Bir 
dönem Behçet Yıldırım güreşte fırtına 
gibi esmişti meselâ. İmam Hatip tale-
besiyken Konya şampiyonu oldu. Son-
ra Meslek Lisesine geçti. Şekerspor’da 
Duran Koçak’ın Konya ve Türk güreşi-
ne pek çok sporcu kazandırdığı yıllarda 
Erdoğan ve Sümer Koçak’larla aynı ta-
kımda pek çok Türkiye şampiyonasına 
katıldı. Serbest stilde destansı başarılar 
elde eden Etibank SAS’a transfer ola-
cağı dönemde ise sporu hayatından 
çıkarmaya karar verdi.

Başarakavaklı Ali Sargın Selçuk 
Üniversitesi İlahiyat Fakültesinde öğ-
renci olduğu yıllarda güreşte önemli 
başarılar elde etti. Üniversiteler greko-
romen stilde Türkiye şampiyonu olan 
Ali ağabey daha sonra da üç defa Tür-
kiye şampiyonu olarak şeref kürsüne 
çıktı. Spor sahalarından tanıştığımız Ali 
Sargın o yıllarda Lalebahçe tarafından 
oturuyordu ama sonra Kovanağzı’na 
taşınarak bizim muhitten biri oldu. 

Yufkacı Haydar Akyüz de güreş sa-
lonun müdavimi ve iyi pehlivandı ama 
iş hayatına olan bağlılığı sebebiyle li-
sanslı spor yapması yönündeki teklifle-
ri kabul etmedi ve antrenman sporcusu 
olarak kaldı.

Halis Savaş ağabey mahallemize 
90’lı yılların başında yerleştiğinde fut-
bol hayatını tamama erdirip tasavvufa 
yönelmişti. Konya İdmanyurdu genç 
takımında başlayıp profesyonel takıma 
yükselen ve 1976-77 yıllarında genç 
milli takıma çağrılan Halis ağabey Zon-
guldakspor ve Adanspor’da oynadı, 
askerliği sırasında Arif Çetinkaya’nın 
çalıştırdığı Karagücü’nde forma giydi, 
efsane Sarayönüspor’da futbolu bıraktı.

Aynı dönemin meşhur futbolcu-
larından biri de İbrahim Karagözler’di. 
Konyaspor’da santrfor olarak oynadı. 
O sülaleden Kadir Karagözler de Kon-
yaspor’da futbol oynama bahtiyarlığı 
yaşadı.

1970’li yıllarda Taşkıran civarında 
bağları olan ve sonra Tahtatepen’e taşı-
nan Faruk Saydan Yolspor, Sağlıkspor, 

Kromspor, Kültürspor ve 
Derbentspor’da futbol 
oynadı. Amatör Liglerin 
en centilmen futbolcusu 
seçilip ödüllendirilen Fa-
ruk ağabey Antrenörlük 
yaptığı Sağlıkspor’da da 
şampiyonluk yaşadı.

Kovanağzı Cadde-
sinde bağları olan Uluka-
pılar sülalesinden Zühtü 
Konyaspor altyapısında 
futbola başlayıp yeşil beyazlı takımdan 
sonra Sarayönüspor, TEK Meramspor, 
Tümosanspor, Aziziye İdmanyurdu ve 
İçeri Çumraspor’da oynadı. 

Zühtü’nün kardeşi İbrahim Ulukapı 
okul hayatıyla futbolu aynı anda sür-
dürdü. Demirspor’dan sonra Profes-
yonel 3. Ligde Üniversitespor, Etibank 
SAS, Ereğlispor ve Akşehirspor’da 
oynadı. Beden eğitimi öğretmeni oldu 
ve halen İzmir’de Göztepe kulübünde 
altyapı Antrenörlüğü yapıyor.

Uzunharmanlar cenahında oturan 
stoper Veli Tokmak Demirspor’dan 
sonra Karamanspor’a giderek profes-
yonelliğe yükseldi. Aynı yörede bahçe-
leri olan Hasan Hüseyin Acar da PTT 
Spor’da oynadı. Avukat Müslüm Kan-
demir ve kardeşi rahmetli Dr. İbrahim 
Kandemir de Demirspor’da oynadı.

Bizim kuşaktan Bilal Yavaş hem 
gayri federe semt takımımız Şahin 

Gençlik’te hem de Ama-
tör küme takımlarından 
Karabağ Gençlerbirli-
ği’nde oynayarak futbola 
başladı. Daha sonra Kon-
yaspor PAF takımına 
transfer oldu. 2. Ligde 
oynayan Konyaspor’da 
profesyonelliğe adım 
atan Bilal aynı sezon 3. 
Ligdeki Konya Yolspor’da 
kiralık oynadıktan sonra 

Konyaspor’a döndü ve on sekiz hafta 
süren Birinci Kademede müsabakaları-
nın tamamında doksan dakika sahada 
kalarak özel bir rekora imza attı. Bilal, 
profesyonel liglerde Nevşehirspor, 
Kardemir Karabükspor, Afyonspor, 
Kırşehirspor ve Karamanaspor’da oy-
nadıktan sonra futbol hayatını tamam-
ladı. Bir süre Beden Eğitim Öğretmenli-
ği yaptı ve halen Konya Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü Spor Müdürü olarak hiz-
mete devam ediyor.

Murat Esen Kurutuluş Mezarlığı 
ile Yem Sanayi arasında otururdu. Ço-
cukluk yıllarında tanışmazdık. Mahalle 
maçlarına pek rağbet göstermezdi 
ama uzun yıllar futbol hakemliği de ya-
pan Hocacihan Hilalspor’un Antrenörü 
Lütfi Sürüçoğlu bir defa top oynarken 
görüp direkt olarak takıma çağırmış. 
Hiç bir altyapı eğitimi almadığı hal-
de Allah vergisi yeteneği sayesinde 

amatör kümedeki daha ilk sezonunda 
Konyaspor BAL takımına transfer oldu. 
Spor gazetecisi olarak biz Murat’ın pro-
fesyonel takıma çağrılmasını beklerken 
3. Ligdeki Etibank SAS’a verildi ve dört 
sezon orada oynadı. Daha sonra 1. 
Lig takımlarından Elazığspor’a transfer 
olup altı sezon oynadı. Son yılında da 
takım kaptanı olarak şampiyonluk ku-
pasını kaldırdı ve Süper Lige yükseldi-
ler. Fakat Murat Süper Ligin büyüsüne 
kapılmayıp 1. Lig takımı Kahraman-
maraşspor’a gitti. Futbol hayatının so-
nunda amatörlüğe dönüş yapıp Konya 
Şekerspor’da oynadı ve o yıl şampiyon 
olarak 3. Lige çıktılar. Ali Kemal Denizci, 
Ömer Kaner, Kamuran Yavuz gibi meş-
hur teknik direktörlerle çalışan Murat 
tatil için geldiğinde Konya sokaklarında 
kalın tekerlekli bisikletiyle dolaşırdı. Ha-
len Antalya’da yaşıyor.

Nihat Aydın bizim hem okul arka-
daşımız hem de Şahin Gençlik’in oyun-
cularındandı. Futbola Ömer Zengin’in 
Antrenör olduğu Demirspor altyapı-
sında başladı. Demirspor’da oynadığı 
yıllarda Endüstri Meslek Lisesi okul 
takımın da formasını giydi. Sonraki yıl-
larda Akviran Kültür spor ve Muhasebe 
Gençlerspor’da futbol oynadı.

Türkiye Şampiyonu Milli bisikletçi 
Ergün Esenkaya’nın oğlu Ömer babası 
gibi sporcu olmayı seçti ama bisikle-
ti değil de futbolu seçti. Küçük yaşta 
Konya Gençlerbirliği’nde futbola başla-
dıktan dört sezon sonra Konyaspor alt-
yapısına transfer oldu. Altı sezon altyapı 

takımlarında oynadıktan sonra da Kon-
yaspor’da profesyonel olup iki sezon 
kadroda yer aldı. Daha sonra Balçova 
Yaşamspor, Bayburt Özel İdarespor 
ve İstanbulspor’da birer sezon kiralık 
oynayan Ömer Esenkaya Estimesgut 
Belediyespor, Ergene Velimeşespor, 
24Erzincanspor ve Düzce Çamspor 
formalarını giyerek profesyonel liglerde 
futbol oynamaya devam etti.

Karaaliler Caddesinde Bekir Çimen 
ile Gülseren Çimen’in engelli üç evladı 
dünyaya gelmişti. Çocuklarının sos-
yal hayatına entegrasyonu için gayret 
gösteren aile onları spora kanalize 
etti. Yüzme Antrenörü Cenk Utkuoğlu 
nezaretinde yüzme sporuna başlayan 
yürüme engelli Muhammed Ali Çimen 
havuzların şampiyonu oldu. Serbest 
stil, sırtüstü, kurbağalama ve kelebek 
dâhil bütün kategorilerde yarışan Mu-
hammed Ali katıldığı şampiyonalarda 
on üç defa birinci, yedi defa ikinci ve 
dört defa da üçüncü oldu.

Fransa’dan emekli Osman Akman 
ağabeyin işitme engelli diğer torunu 
Murathan Çimen ise kadim dostum 
Halil Karaçor nezaretinde güreş yaptı. 
İki defa Türkiye şampiyonu olan Mu-
rathan 2023 yılında Grekoromen stilde 
Dünya ikincisi, serbest stilde ise Dünya 
üçüncüsü olarak şeref kürsüsüne çıktı.

Çimen ailesinin down sendromlu 
küçük oğulları Yusuf Uğur eğitim ha-
yatına yeni başladı ve ağabeyleri gibi 
onun da sporda önemli başarılar elde 
etmesini bekliyoruz.

SPORTMEN MAHALLE

haber@konyayenigun.com
MUSTAFA GÜDEN

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 14 12 1 1 37 10 27 37
2.GALATASARAY 14 12 1 1 28 8 20 37
3.BEŞİKTAŞ 14 8 2 4 21 16 5 26
4.KAYSERİSPOR 14 7 5 2 19 14 5 26
5.ADANA DEMİRSPOR 14 6 5 3 26 16 10 23
6.TRABZONSPOR 14 7 2 5 24 18 6 23
7.KASIMPAŞA 14 6 3 5 25 27 -2 21
8.RİZESPOR 14 6 3 5 14 19 -5 21
9.ANTALYASPOR 14 5 5 4 20 16 4 20
10.HATAYSPOR 14 4 6 4 24 21 3 18
11.FATİH KARAGÜMRÜK 14 4 5 5 17 12 5 17
12.ANKARAGÜCÜ 14 4 5 5 20 20 0 17
13.SİVASSPOR 14 3 6 5 17 24 -7 15
14.GAZİANTEP 14 5 0 9 14 22 -8 15
15.KONYASPOR 14 3 5 6 15 20 -5 14
16.PENDİKSPOR 14 3 4 7 16 31 -15 13
17.BAŞAKŞEHİR 14 3 3 8 14 20 -6 12
18.SAMSUNSPOR 14 3 2 9 13 23 -10 11
19.ALANYASPOR 14 2 5 7 11 23 -12 11
20.İSTANBULSPOR 14 2 2 10 11 26 -15 8

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU

‘Takviyeler olacak’‘Takviyeler olacak’
TÜMOSAN Konyaspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, transfer süreci için boş durmadıklarını dile getirerek, “Tak-
viyeler yapacağız. Gerekli mevkiler için çalışmalarımız devam ediyor. Az bir süre kaldı. İzlemeye gideceğiz” dedi

Anadolu Kartalı Konyaspor’da mo-
raller yerinde. Kötü sonuçlara Kasımpa-
şa maçıyla dur diyen hanesine 3 puan 
yazdıran, ardından ise kritik Alanyaspor, 
maçından 1 puanla dönen ve son olarak 
Türkiye Kupası’nda Beyoğlu Yeni Çarşı’yı 
3-0’lık net bir skorla geçen Konyaspor’da 
gözler şimdi Sivasspor, maçına çevrildi. 
Yeşil beyazlılar, bu maçı kazanarak yolu-
na emin adımlarla devam etmek istiyor. 
Konyaspor’da Teknik Direktör Hakan 
Keleş, maç öncesi değerlendirmelerde 
bulundu. 

SİVASSPOR MAÇI 
HAZIRLIKLARI SÜRÜYOR

Sivasspor maçının hazırlıklarının 
sürdüğünü kaydeden Keleş, “Sivasspor 
maçı hazırlılarımız sürüyor. Bizim için 
çok önemli bir maç. İyi bir gidişatımız 
var. Bunu taçlandırmak istiyoruz. Zor bir 
maç olacak. Sivasspor deplasmanlarda 
iyi oynayan bir takım. Yönetim, futbol-
cular ve teknik heyet olarak biz elimizden 
geleni yapmaya çalışıyoruz. Burada tek 
eksiğimiz seyircimiz. Sivasspor karşısın-
da seyircimize çok ihtiyacımız olacak. İyi 
sonuçlar aldıkça tribünlerin dolacağına 
inanıyorum” dedi. 

DOKUNUŞLARA DEĞİNDİ
Ben gelmeden önce mağlubiyet 

serileri vardı. Psikolojik olarak oyuncu-
lar kötü durumdaydı. Geldiğimden beri 
saha içinde ve dışında onların öz güven-
lerini yerine getirmek adına iyi futbolcular 
olduklarını ve sadece performanslarını 
yükseltmeleri gerektiğini söyledik. Bu 
anlamda çalışmalar yaptık. Oyun anla-
mında yapamadığımız, eksik yaptığımız, 
daha iyi yapmamız gereken şeyler vardı. 
Onları antrenmanlarla oyuncular üzerin-
de çalışarak sağlamaya çalıştık. Oyunu-

muzu geliştirmeye çalışıyoruz” şeklinde 
konuştu. 

TRANSFERDE BOŞ 
DURMAYACAĞIZ

Keleş sözlerinin devamında şu ifade-
lere yer verdi, “Tabi iyi oynadığımız fakat 
sonuç alamadığımız Trabzonspor maçı 
var. Sivasspor maçında da istediğimizi 
alırsak, moral ve motivasyon olarak iyi 
olacağız. Taraftarlarımızın özlediği Kon-
yaspor’a inşallah hep beraber, el birliği ile 
ulaşacağız.  Transfer süreci içinde tabi ki 
boş durmuyoruz. Takviyeler yapacağız. 
Gerekli mevkiler için çalışmalarımız de-
vam ediyor. Az bir süre kaldı. İzlemeye 
gideceğiz” diyerek sözlerini tamamladı. 

DEMİRBAĞ SİVASSPORA 
GÖZDAĞI VERDİ

Anadolu Kartalı, Konyaspor’un 
başarılı stoperlerinden Adil Demirbağ, 
Sivasspor maçını kazanmak istedikle-
rini dile getirerek, “Güzel bir deplasman 
yaşatacağız onlara. 3 puanı onlara bırak-
mayacağız. İnşallah 3 puan bizim olur” 
dedi. Konyaspor’da Sivasspor maçının 
hazırlıkları sürüyor. Hakan Keleş yöneti-
minde takıma olumlu bir hava yansıyan 
yeşil beyazlılar, Sivasspor karşılaşmasını 
kazanarak yoluna emin adımlarla devam 
etmek istiyor. Konyaspor’un başarılı 
defans oyuncusu Adil Demirbağ, maç 
öncesi önemli açıklamalarda bulundu. 
Ayrıca Demirbağ’ın 100’üncü Süper Lig 
maçı ve doğum günü kutlandı. 

ADİL DALYA OLDU
Sivasspor maçına iyi hazırlandıkları-

na işaret eden Demirbağ, “Öncelikle 100. 
Lig maçım ve doğum günümü kutladığı-
nız için çok teşekkür ederim. Sivasspor 
maçı yüzde yüz kazanmamız gereken bir 
maç. Onun için hafta içi boyunca çok iyi 

çalıştık. Güzel bir deplasman yaşatacağız 
onlara. 3 puanı onlara bırakmayacağız. 
İnşallah 3 puan bizim olur” dedi. 

KENDİMİ YÜZDE YÜZ 
KONYAPSOR’A ADADIM

Transfer sürecine değinen Demir-
bağ, “İsmail hocamla daha önce çalıştım 
eski bir öğrencisi olarak. Ama bende 
sizin gibi medyadan takip ediyorum. Bir 
Konyaspor futbolcusu olarak dışarıya 
kulağım kapalı. Kendi takımıma yüzde 
yüzümü vermek istiyorum. Sonuçta her 
futbolcu transfer sürecinde gözde olmak 
ister. Ailemi, takımımı gururlandırabili-
yorsam ne mutlu. Şuan ben içtenlikle 
söylüyorum. Ben yüzde yüzümle Kon-
yaspor’dayım. Kafamı bulandırmaya 
gerek” diye konuştu. 

HOCAMIZ BİZİ MOTİVE ETTİ
Teknik Direktör değişikliği ile ilgili ge-

len bir soru üzerine Adil sözlerini şöyle ta-
mamlandı, “Futbolda tabi özellikle kendi 
ligimizde teknik direktörler sık sık değişi-
yor. Yani Hakan Hoca ilk geldiğinde bize 
inanılmaz motive edici şeyler söyledi. 
Gerektiğinde sert, gerektiğinde ise espri 
anlayışına göre ön plana çıktı. Kendini 
bize kabullendirdi. Bizim motivasyona ih-
tiyacımız vardı. Hakan Keleş, hocamızda 
bu motivasyonu bize sağladı”

KUPADA RAKİP GÖZTEPE OLDU
Öte yandan Konyaspor’un kupada 

rakibi İzmir ekibi Göztepe oldu. TÜMO-
SAN Konyaspor, Ziraat Türkiye Kupası 
5. Tur’unda Göztepe A.Ş ile eşleşti. Kar-
şılaşma, tek maç üzerinden 9, 10 ve 11 
Ocak tarihlerinde MEDAŞ Konya Büyük-
şehir Stadyumu'nda oynanacak. Yeşil 
Beyazlılar, bu maçı kazanarak yoluna 
kupada emin adımlarla devam etmek 
istiyor. n SAMET AKTAŞ
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Konyaspor camiasında keyifler yerindeyken, yeşil beyazlılar Sivasspor karşılaşmasında mutlak 3 puan hedefliyor

Adil Demirbağ Hakan Keleş


